Титульний аркуш

29.09.2025	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
2909-1	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Голова правлiння				БУРНОС IГОР СТАНIСЛАВОВИЧ	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ЕЛЕКТРОПIВДЕНМОНТАЖ-10" (00121844)
за 2021 рік

Рішення про затвердження річного звіту: 26.09.2025, Протокол № 1
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	29.09.2025	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Деякi поля формату "ДАТА" заповненi - 01.01.1900 для усунення помилки пустого поля.

Слiд зауважити, що протягом 2022 - 2024 рокiв Загальнi збори акцiонерiв не скликалися та не проводилися, рiчна звiтнiсть емiтента не подавалася.

В Товариствi не приймалася та не затверджувалася полiтика щодо розкриття iнформацiї, яка визначає iнформацiю, що її повинна розкривати особа розкриття iнформацiї, яка визначає iнформацiю, яку повинне розкривати Товариство. Розкриття iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до умов чинного законодавства.

Складова змiсту "Iнформацiя про радника" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки у Емiтента вiдсутнi радники.

Цей звiт складено згiдно вимог Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами, затвердженого Рiшенням НКЦПФР № 608 вiд 06.06.2023 р., Врахованi фактори економiчних та полiтичних ризикiв станом на вересень 2025 року

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення " не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що рiчний звiт подає емiтент. 

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Iнформацiя щодо всiх осiб, якi надають забезпечення за його зобов'язаннями " не розкрита через те, що рiчний звiт подає емiтент. 

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Iнформацiя про рейтингове агентство" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що за звiтний перiод емiтент не проводив рейтингову оцiнку свого кредитного рейтингу або його цiнних паперiв. 

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Штрафнi санкцiї щодо емiтента" не розкрита через те, що у звiтному перiодi емiтент не мав штрафних санкцiй, якi можуть вплинути на фiнансову стiйкiсть пiдприємства

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Iнформацiя про судовi справи" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що особа не мала судових справ , за якими розглядаються позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв особи або дочiрнього пiдприємства станом на початок звiтного року, стороною в яких виступає особа, її дочiрнi пiдприємства, посадовi особи. 

Cкладова змiсту "Iнформацiя про обсяги виробництва та реалiзацiї основних видiв продукцiї" та "Iнформацiя про собiвартiсть реалiзованої продукцiї"  не включенi до складу рiчної iнформацiї, оскiльки емiтент не займається видами дiяльностi, що класифiкуються як переробна, добувна промисловiсть або виробництво та розподiлення електроенергiї, газу та води за класифiкатором видiв економiчної дiяльностi.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про наявнiсть фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки емiтент не має фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про облiгацiї емiтента" не включена до складу рiчної iнформацiї оскiльки емiтент не випускав облiгацiй.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про похiднi цiннi папери емiтента" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки емiтент не випускав похiднi цiннi папери.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки емiтент не випускав боргових цiнних паперiв. 

Cкладова змiсту "Iнформацiя про придбання власних акцiй емiтентом протягом звiтного перiоду" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки протягом звiтного перiоду емiтент не придбавав власнi цiннi папери.

Cкладова змiсту "Звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових облiгацiй пiдприємств, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом передання об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва)" не включена до складу рiчної iнформацiї на пiдставi пункту 5 глави 4 роздiлу II "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв".

Cкладова змiсту "Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) такого емiтента" не включена до складу рiчної iнформацiї оскiльки емiтент не випускав iнших цiнних паперiв крiм акцiй.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв емiтента акцiй у розмiрi понад 0,1 вiдсотка розмiру статутного капiталу такого емiтента" не включена до складу рiчної iнформацiї - у працiвникiв емiтента немає у власностi акцiй у розмiрi понад 0,1 вiдсотка розмiру статутного капiталу .

Cкладова змiсту "Аудиторський звiт незалежного аудитора, наданий за результатами аудиту фiнансової звiтностi емiтента аудитором (аудиторською фiрмою)" не включена до складу рiчної iнформацiї, оскiльки Товариство не проходило аудит фiнансової звiтностi.

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Вiдомостi про вчинення значних правочинiв" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що протягом звiтного перiоду особа не приймала рiшеннь про надання згоди на вчинення значного правочину.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про вчинення значних правочинiв" не включена до складу рiчної iнформацiї - за звiтний перiод не було випадкiв вчинення значних правочинiв.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть" не включена до складу рiчної iнформацiї - за звiтний перiод не було випадкiв вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про осiб, заiнтересованих у вчиненнi товариством правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть " не включена до складу рiчної iнформацiї - за звiтний перiод не було випадкiв вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть.

Складова змiсту "Звiт про платежi на користь держави" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що на кiнець звiтного перiоду особа не належить до суб'єктiв господарювання, якi здiйснюють дiяльнiсть у видобувних галузях або заготiвлю деревини i при цьому становлять суспiльний iнтерес.

Складова змiсту "Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Рада директорiв" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня рада директорiв. 

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Звiт про корпоративне управлiння. Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що протягом звiтного перiоду особа не скликала та не проводила збори власникiв облiгацiй. 

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Звiт про корпоративне управлiння. Iнформацiя про радника" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що на кiнець звiтного перiоду особа не мала радника.

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Звiт про корпоративне управлiння. Iнформацiя вiд суб'єкта аудиторської дiяльностi з урахуванням вимог, передбачених пунктом 45 Положення" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що протягом звiтного перiоду особа не проводила аудит. 

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Звiт про корпоративне управлiння. Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що на кiнець звiтного перiоду особа не є фiнансовою установою.

Складова змiсту "Звiт про сталий розвиток" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що за звiтний перiод особа має пiдстави не складати та оприлюднювати "Звiт про сталий розвиток". Приватнi акцiонернi товариства не розкривають зазначену iнформацiю згiдно п. 48 "Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами" Дiяльнiсть емiтента не є такою, що наносить шкоду навколишньому середовищу та якихось спецiальних дiй щодо захисту довкiлля та соцiальної вiдповiдальностi за звiтний перiод емiтент не проводив. 

Складова змiсту "Iнформацiя щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про наявнiсть таких осiб. Складова змiсту "Перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдносяться до iнформацiї щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як в емiтента вiдсутня iнформацiя про наявнiсть таких осiб. Складова змiсту "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не має жодних корпоративних прав. Складова змiсту "Iнформацiя щодо наявностi у емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не має таких цiнних паперiв в тому числi i акцiй.

Складова змiсту "Iнформацiя про корпоративнi/акцiонернi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) особи, яка наявна в особи" не включена до складу рiчної iнформацiї через те, що особа не мала корпоративних/акцiонерних договорiв, укладених акцiонерами (учасниками) особи якi укладенi, набрали чинностi або дiяли протягом звiтного перiоду.

Cкладова змiсту "Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом" не включена до складу рiчної iнформацiї оскiвльки така iнформацiя вiдсутня у емiтента.

Складова змiсту рiчної iнформацiї "Дивiдендна полiтика" не розкрита особою у складi рiчного звiту через те, що на кiнець звiтного перiоду особа не мала внутрiшнього документа, який визначає дивiдендну полiтику особи.

Складова змiсту "Iнформацiя про виплату дивiдендiв та iнших доходiв за цiнними паперами у звiтному роцi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтентом у звiтному роцi дивiдендiв не нераховувалсь та не виплачувались.

Складова змiсту " Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiвi" не включена до складу рiчної iнформацiї, так як емiтент не є поручителем (страховиком/гарантом).

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
2. Зміна прав на акції
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
2. Річна фінансова звітність
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
3) інформація щодо наявності у емітента відносин з іноземними державами зони ризику
3. Дивідендна політика
4. Дивіденди
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ЕЛЕКТРОПIВДЕНМОНТАЖ-10"	
2	Скорочене найменування	ПРАТ "ЕПМ-10"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	00121844	
4	Дата державної реєстрації	09.12.1994	
5	Місцезнаходження	69035, Україна, Запорізька обл., м. Запорiжжя, вул.Жаботинського Леонiда, будинок 25, примiщення 13. Фактичне: 69035, Україна, Запорізька обл., м. Запорiжжя, вул.Жаботинського Леонiда, будинок 25, примiщення 13	
6	Адреса для листування	69035, Україна, Запорiзька обл., м. Запорiжжя, вул.Жаботинського Леонiда, будинок 25, примiщення 13	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
	Середнє
V	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	prat.epm10@gmail.com	
11	Адреса вебсайту	prat.epm10@gmail.com	
12	Номер телефону	+38(061)-393-22-10	
13	Статутний капітал, грн	4205100	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	118	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	17646	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	43.21 - Електромонтажнi роботи
42.22 - Будiвництво споруд електропостачання та телекомунiкацiй
33.20 - Установлення та монтаж машин i устатковання	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Фiлiя - Запорiзьке обласне управлiння АТ "Ощадбанк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	09334702	
	IBAN	UA193139570000026008300306430	
	Валюта рахунку	Гривня	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi Збори акцiонерiв	Акцiонери згiдно Реєстру акцiонерiв	Акцiонери згiдно Реєстру акцiонерiв	
2	Наглядова рада	Наглядова рада складається з 3 (трьох) осiб, обраних до її складу Загальними Зборами акцiонерiв, а саме: Голови Наглядової ради Товариства та два члена Наглядової ради Товариства	Голова Наглядової ради  Вiкторов Сергiй Володимирович
Член Наглядової ради Поддубна Iрина Владиславiвна
Член Наглядової ради Усачова Марина Юрiївна
	
3	Правоiння	Виконавчий орган Товариства, складається з 3 осiб - Голова Правлiння та двох Членiв Правлiння	Голова Правлiння Бурнос Iгор Станiславович
Член правлiння Виродов Володимир Iванович
Член правлiння Котенко Олександр Iванович
	
4	Ревiзiйна комiсiя	Ревiзiйна комiсiя складається з 3 осiб	Голова Ревiзiйної комiсiї Тимошенко Тетяна Олександрiвна
Член Ревiзiйної комiсiї Блях Оксана Петрiвна
Член Ревiзiйної комiсiї Панкова Валентина Костянтинiвна

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова наглядової ради	Вiкторов Сергiй Володимирович			1970	Вища	27	ТОВ "АМТО", м.Рига
00000000
Начальник департаменту зовнiшньоекономiчних зв'язкiв 	14.05.2019
3 роки	Ні	
2	Член наглядової ради	Поддубна Iрина Владиславiвна			1971	Вища	31	Фiзична особа-пiдприємець 
0000000000
Фiзична особа-пiдприємець 	14.05.2019
3 роки	Ні	
3	Член наглядової ради	Усачова Марина Юрiївна			1994	Вища	44	Фiзична особа-пiдприємець 
0000000000
Фiзична особа-пiдприємець 	14.05.2019
3 роки	Ні	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова правлiння	Бурнос Iгор Станiславович			1967	Вища	33	ПрАТ "Електропiвденмонтаж-10"
00121844
заступник директора з виробництва	14.04.2021
5 рокiв	Ні	
2	Член правлiння	Виродов Володимир Iванович			1964	Вища	40	ПАТ "Електропiвденмонтаж-10"
03113905
головний iнженер	14.04.2021
5 рокiв	Ні	
3	Член правлiння	Котенко Олександр Iванович			1971	Базова вища	31	ПАТ "Електропiвденмонтаж-10"
03113905
механiк	14.04.2021
5 рокiв	Ні	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	
1	Голова ревiзiйної комiсiї	Тимошенко Тетяна Олександрiвна			1956	Вища	41	ПАТ "Електропiвденмонтаж-10",
03113905
начальник вiддiлу технiчного контролю	25.04.2018
5 роки	Ні	
2	Головний бухгалтер	Масловська Наталiя Iванiвна			1973	Вища	23	ПрАТ "Електропiвденмонтаж-10"
03113905
бухгалтер	14.05.2019
безстроково	Ні	
3	Член ревiзiйної комiсiї	Панкова Валентина Костянтинiвна			1949	Базова вища	53	ПАТ "Електропiвденмонтаж-10"
03113905
бухгалтер 2 категорiї	25.04.2018
5 роки	Ні	
4	Член ревiзiйної комiсiї	Блях Оксана Петрiвна			1974	Вища	20	ПрАТ "Електропiвденмонтаж-10"
03113905
начальник виробничо-технiчного вiддiлу	25.04.2018
5 роки	Ні	

Інформація щодо корпоративного секретаря
Дата призначення на посаду	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини	Контактні дані (телефон та адреса електронної пошти корпоративного секретаря)	
1	2	3	4	5	6	7	8	
01.01.1900	Корпоративний секретар не призначений			0	Корпоративний секретар не призначений
00000000
н/д	Ні	н/д
н/д	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Голова правлiння	Бурнос Iгор Станiславович			0	0	0	0	
2	Голова наглядової ради	Вiкторов Сергiй Володимирович			149 705	17,8004	149 705	0	
3	Член наглядової ради	Поддубна Iрина Владиславiвна			3	0,0004	3	0	
4	Член наглядової ради	Усачова Марина Юрiївна			0	0	0	0	
5	Голова ревiзiйної комiсiї	Тимошенко Тетяна Олександрiвна			0	0	0	0	
6	Член правлiння	Виродов Володимир Iванович			0	0	0	0	
7	Член правлiння	Котенко Олександр Iванович			0	0	0	0	
8	Головний бухгалтер	Масловська Наталiя Iванiвна			0	0	0	0	
8	Член ревiзiйної комiсiї	Панкова Валентина Костянтинiвна			38	0,005	38	0	
9	Член ревiзiйної комiсiї	Блях Оксана Петрiвна			0	0	0	0	

Організаційна структура
http://prat-epm-10.emitents.net.ua 

3. Структура власності
http://prat-epm-10.emitents.net.ua 

4. Опис господарської та фінансової діяльності
Емiтент проводить Будiвництво споруд електропостачання та телекомунiкацiй, виконує будiвництво споруд електропостачання та телекомунiкацiй. Основним видом дiяльностi вiдповiдно до КВЕД-2010 є  Будiвництво споруд електропостачання та телекомунiкацiй (43.21)

Інформація щодо отриманих особою ліцензій
Вид діяльності	Номер ліцензії	Дата видачі	Орган державної влади, що видав ліцензію	Дата закінчення строку дії ліцензії (за наявності)	
1	2	3	4	5	
Проектування, монтаж, технiчне обслуговування засобiв протипожежного захисту та систем опалення , оцiнки протипожежного стану об'єктiв	Лiцензiя АГ № 595061	20.04.2011	Державний департамент пожежної бехрека МНС України	01.01.1900	
Господарська дiяльнiсть з будiвництва об'єктiв, що за класом наслiдкiв належать СС2 та СС3	10-Д	12.02.2020	ДАБIУ	01.01.1900	

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	1 545	1 478	0	0	1 545	1 478	
  будівлі та споруди	1 099	1 051	0	0	1 099	1 051	
  машини та обладнання	314	300,3	0	0	314	300,3	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	132	126,7	0	0	132	126,7	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	1 545	1 478	0	0	1 545	1 478	
Додаткова інформація	На балансi Товариства значаться основнi засоби первiсною вартiстю - 1 478 тис.грн. Обрано прямолiнiйний метод нарахування амортизацiї основних засобiв. 

Ступiнь зносу основних засобiв станом на кiнець звiтнього перiода складає 91,7 % вiд первинної вартостi. 

У звiтньому роцi первiсна вартiсть основних засобiв зменшилася на 67 тис. грн., та склала: 

будинки та споруди- 1051 тис.грн.(ремонти), 

машини та обладнання - 300,3 тис.грн.; 

інші - 126,7 тис. грн. 

Нематерiальнi активи первiсна вартiсть - 30. грн., знос - 24 тис. грн., залишкова вартiсть - 6,0 тис. грн. 

Угод на придбання у майбутньому основних засобiв не укладено. Основнi засоби, що тимчасово не використовуються (консервацiя, реконструкцiя тощо) не значаться. 

Основних засобiв, взятих в оренду немає. 

Всi основнi засоби Товариства використовуються за основним видом господарської дiяльностi та за цiльовим призначенням. 

Термiн користування основними засобами: 

- будинкiв i споруд: до 50 рокiв рокiв; 

- машин i обладнання: до 15 рокiв; 

- транспортних засобiв - до 10 рокiв; 

- iнших основних засобiв - до 3 рокiв.. 

Термiни використання основними засобами Товариства визначаються термiнами морального та фiзичного зносу, а також доцiльнiстю проведення капiтального ремонту. Умови користування: основнi засоби використовуються в господарськiй дiяльностi Товариства за їх цiльовим призначенням. 

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	60 601	60 625	
Статутний капітал, тис.грн	4 205	4 205	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	4 205	4 205	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	1 441,2	1 441,7	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	99,99	100,1	
Висновок	Висновок	Використана методика розрахунку вартостi чистих активiв емiтента за попереднiй та звiтний перiоди вiдповiдно до ст. 16 Закону України "Про акцiонернi товариства".  Згiдно з п.4 П(С)БО 19 чистi активи - активи пiдприємства за вирахуванням його зобов'язань. ЧИСТI АКТИВИ = АКТИВИ (Необоротнi активи + Оборотнi активи + Необоротнi активи, утримуванi для продажу, та групи вибуття) - ЗОБОВ'ЯЗАННЯ (Довгостроковi зобов'язання i забезпечення + Поточнi зобов'язання i забезпечення + Зобов'язання, пов'язанi з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття). Тобто, чистi активи дорiвнюють роздiлу I "Власний капiтал" балансу.Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв i статутним капiталом на кiнець звiтного перiоду становить 56396 тис.грн. Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв та скоригованим статутним капiталом на кiнець звiтного перiоду становить 56396 тис.грн.  Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв i статутним капiталом на кiнець попереднього перiоду становила 60625тис.грн. Рiзниця мiж розрахунковою вартiстю чистих активiв та скоригованим статутним капiталом на кiнець звiтнього перiоду становила 60625тис.грн. 

Чистi активи акцiонерного товариства, за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi, становлять 1441,2 вiдсотка розмiру зареєстрованого статутного капiталу хоча i залишились незмiнними  в порiвняннi з тим самим показником станом на кiнець попереднього року. Таке значення вiдповiдає вимогам статтi Закону України "Про акцiонернi товариства" Величина статутного капiталу вiдповiдає величинi статутного капiталу, розрахованому на кiнець року.

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
вiдсутнi	01.01.1900	0	0	01.01.1900	
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
вiдсутнi	01.01.1900	0	0	01.01.1900	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
вiдсутнi	01.01.1900	0	0	01.01.1900	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
вiдсутнi	01.01.1900	0	0	01.01.1900	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
вiдсутнi	01.01.1900	0	0	01.01.1900	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
вiдсутнi	01.01.1900	0	0	01.01.1900	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
вiдсутнi	01.01.1900	0	X	01.01.1900	
Податкові зобов'язання	X	0	X	X	
вiдсутнi		0	X	01.01.1900	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
вiдсутнi	01.01.1900	0	X	01.01.1900	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	60 364	X	X	
товари, роботи, послуги,	31.12.2021	31 699	X	31.12.2022	
розрахунками зi страхування	01.01.2021	128	X	31.12.2022	
розрахунками з оплати працi	01.01.2021	1 311	X	31.12.2022	
Поточна кредиторська заборгованiсть за одержаними авансами	01.01.2021	9 444	X	31.12.2022	
Iншi поточнi зобов'язання	01.01.2021	17 782	X	31.12.2022	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	60 364	X	X	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозитарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, м. Київ,, вул. Тропiнiна, буд. 7-Г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	2092	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	(044) 591-04-04	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть Центрального депозитарiю	

Повне найменування або ім'я	Фiлiя - Запорiзьке обласне управлiння АТ "Ощадбанк"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	00032129	
Місцезнаходження	01011, Україна, м. Київ,, вул. Госпiтальна, 12	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	148	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональний банк України	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	05.08.2021	
Міжміський код та телефон	(044) 230-99-98.	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	64.19 - Iншi види грошового посередництва	
Вид послуг, які надає особа	Банкiвськi послуги	

Повне найменування або ім'я	ДЕРЖАВНА УСТАНОВА"АГЕНТСТВО З РОЗВИТКУIНФРАСТРУКТУРИ ФОНДОВОГОДЕРЖАВНА УСТАНОВА ДЕРЖАВНА УСТАНОВА"АГЕНТСТВО З РОЗВИТКУ IНФРАСТРУКТУРИ ФОНДОВОГО РИНКУ УКРАЇНИ"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державне підприємство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, м. Київ,, АНТОНОВИЧА, 51, ОФIС 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	15.02.2019	
Міжміський код та телефон	0444983815	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	дiяльнiсть з оприлюдненнярегульованої iнформацiї вiд iменiДiяльнiсть з оприлюднення регульованої iнформацiї вiд iменi учасникiв фондового ринку	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	акцiї простi iменнi	134/08/1/10	841 020	5,00	Кожна Акцiя надає Акцiонеру - її власнику однакову сукупнiсть прав, включаючи наступнi права: - брати участь в управлiннi Товариством шляхом формування органiв управлiння Товариства; -  отримувати iнформацiю про дiяльнiсть Товариства дозволену або не заборонену для поширення законодавством; - отримувати частину прибутку Товариства в виглядi дивiдендiв; - отримувати у разi лiквiдацiї Товариства частину його майна та/або вартостi такого майна; - переважне право на придбання Акцiй, що пропонуються їх власником до продажу третiй особi; - вимагати проведення аудиторських та/або спецiальних перевiрок дiяльностi Товариства; - вимагати обов'язкового викупу Товариством всiх або частини належних йому Акцiй у випадках та порядку, передбачених цим Статутом та Законодавством; - користуватися iншими правами у випадках та порядку, встановлених цим Статутом та Законодавством.  Усi Акцiонери Товариства зобов'язанi: - дотримуватися Статуту, iнших внутрiшнiх документiв Товариства; - виконувати рiшення Загальних Зборiв, Наглядової Ради та Лiквiдацiйної комiсiї Товариства; - виконувати свої зобов'язання перед Товариством, у тому числi оплачувати Акцiї у розмiрi, порядку та засобами, передбаченими цим Статутом; - не розголошувати комерцiйну таємницю та конфiденцiйну iнформацiю про дiяльнiсть Товариства; - нести iншi обов'язки, визначенi цим Статутом та Законодавством. Акцiонерами Товариства можуть укладати мiж собою договори, якi можуть покладати додатковi обов'язки на таких Акцiонерiв по вiдношенню до управлiння Товариством, у тому числi обов'язок участi у Загальних Зборах, i встановлювати вiдповiдальнiсть за його недотримання, встановлювати особливостi висунення кандидатiв на посади в органи управлiння Товариства, та iнше.	Публiчної пропозицiї та/або допуску до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру протягом звiтного перiоду не здiйснювалось.

	Публiчної пропозицiї та/або допуску до торгiв на фондовiй бiржi в частинi включення до бiржового реєстру протягом звiтного перiоду не здiйснювалось.		

2. Зміна прав на акції
Протягом звiтнього року склад акцiонерiв, яким належать зназнi пакети акцiй, не змiнився, Розмiр значних пакетiв акцiй не змiнився

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
27.07.2010	134/08/1/10	Схiдне територiальне управлiння НКЦПФР	UA4000080246	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	5	841 020	4 205 100	100	
Додаткова інформація	Iнформацiя про внутрiшнi ринки, на яких здiйснюється торгiвля цiнними паперами емiтента: Торгiвля цiнними паперами емiтента на внутрiшнiх та зовнiшнiх органiзованих ринках не здiйснюється. Iнформацiя про зовнiшнi ринки, на яких здiйснюється торгiвля цiнними паперами емiтента: Заяви про допуск на бiржi не подавались. Iнформацiя щодо факту лiстингу/делiстингу цiнних паперiв емiтента на фондових бiржах: Факт лiстингу/делiстингу цiнних паперiв вiдсутнiй. Мета додаткової емiсiї: Додатковi емiсiї не здiйснювались. 	

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000080246	841020	0	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
27.07.2010	134/08/1/10	UA4000080246	841 020	841 020	841 020	158 794	0	
Додаткова інформація	Рішення суду або уповноваженого державного органу, яким накладено обмеження: н/д від 01.01.1900
Cтрок обмеження: н/д
Характеристика обмеження: Акцiї Товариства не торгуються на органiзацiйно оформлених ринках. На зовнiшних ринках торгiвля цiнними паперами емiтента не здiйснюється. На внутрiшньому ринку перехiд права власностi на акцiї вiдбувається згiдно з законодавством України з урахуванням особливостей щодо переходу права власностi на акцiї приватних акцiонерних товариств. Фактiв лiстингу/делiстингу цiнних паперiв емiтента на фондових бiржах не було. У звiтному перiодi додаткової емiсiї не здiйснювали, рiшення щодо додаткової емiсiї акцiй не приймалося, розмiщення цiнних паперiв не здiйснювалося. Дострокового погашення не було. Обмежень щодо акцiй у звiтньому перiодi не було	

III. Фінансова інформація
2. Річна фінансова звітність
http://prat-epm-10.emitents.net.ua 

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Шановнi акцiонери, Товариство здiйснює свою дiяльнiсть вiдповiдно до вимог чинного Законодавства України та Статуту Товариства. Товариство несе вiдповiдальнiсть не тiльки перед акцiонерами, але й перед iншими зацiкавленими сторонами, зокрема, перед працiвниками та державою. Оперативний пошук способiв покращення ситуацiї є об'єктивною потребою сьогодення. Пошук нових ресурсiв та резервiв, бiзнес iдей, що допоможуть ефективно працювати у подальшому, є одними з прiоритетних цiлей Товариства. Наглядовою радою у спiвпрацi з Правлiнням визначено стратегiчнi цiлi на наступнi роки та необхiднi заходи в рамках впровадження вiдповiдних цiлей. Зокрема, в 2020 роцi та на майбутнє, визначено такi основнi напрямки дiяльностi пiдприємства: - забезпечення безперервностi дiяльностi Товариства шляхом безперервностi функцiонування виробничих процесiв; - впровадження оцiнки екологiчних та соцiальних ризикiв дiяльностi Товариства; - забезпечення iнформацiйної та операцiйної безпеки. Мiж Наглядовою радою та Правлiнням налагоджено дiєву комунiкацiю та спiвпрацю, що є запорукою ефективного управлiння Товариством. Найвищим прiоритетом у нашiй роботi є розвиток Товариства у вiдповiдностi до вимог та викликiв сьогодення.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Шановнi акцiонери,
Управлiння Товариством регулюється Статутом Товариства.
Органами управлiння Товариства є Загальнi збори акцiонерiв, Наглядова рада, функцiї виконавчого органу виконує Директор, контрольно-наглядовi функцiї - Ревiзiйна комiсiя.
Загальнi збори акцiонерiв можуть прийняти рiшення з будь-яких питань, що стосуються дiяльностi Товариства, в тому числi з питань, що належать до компетенцiї виконавчого органу. Загальнi збори акцiонерiв, як правило, виносять рiшення шляхом голосування. Загальнi збори акцiонерiв можуть бути черговими i позачерговими (скликаються на вимогу акцiонерiв, Правляння, Наглядової ради або Ревiзiйної комiсiї).
Основним напрямком дiяльностi Товариства є проведення робiт у сферi будiвництва споруд електропостачання та телекомунiкацiй, електромонтажних робiт та встановлення та монтаж машин i устатковання.  
У звiтньому перiодi Товариство вiдноситься до середнiх пiдприємств згiдно критерiїв класифiкацiї, що визначенi ч. 2 ст. 2 ЗУ "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi".
2.	Результати дiяльностi
Протягом звiтнього року у сферi проведення робiт у сферi будiвництва споруд електропостачання та телекомунiкацiй, електромонтажних робiт було основною дiяльнiстю Товариства. 
За звiтний перiод Товариство готувало фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до Нацiональних положень (стандартiв) фiнансової звiтностi.
Якщо порiвнювати з попереднiм роком, то Товариство протягом звiтнього року зменшило обсяг виручки вiд реалiзацiї продукцiї/послуг на 2887,4 тис. грн. (у минулому роцi виручка складала 98336,2 тис. грн. з собiвартiстю 80520,7 тис. грн., а у звiтньому - 95448,8 тис. грн. при собiвартостi 89504,0 тис. грн.). 
Валовий прибуток (збиток) зменшився на 2649,4 тис. грн. (у минулому роцi валовий прибуток був 361,5 тис. грн., у у хвiтньому роцi збиток склав - 2287,9 тис. грн.).
3.	Лiквiднiсть та зобов'язання
Про основнi джерела забезпечення лiквiдностi.
Лiквiднiсть - це спроможнiсть пiдприємства погашати свої поточнi зобов'язання вчасно i в повному обсязi. Для пiдтримки лiквiдностi на належному рiвнi пiдприємство повинно мати достатнiй обсяг грошових коштiв та iнших лiквiдних активiв, якi в разi потреби можна використати для погашення зобов'язань. Всi активи пiдприємства мають рiзну лiквiднiсть - здатнiсть швидко перетворюватись на грошовi засоби. Найбiльш лiквiдними активами є грошовi кошти та їх еквiваленти, а також поточна дебiторська заборгованiсть. 
За даними фiнансової звiтностi Товариства, основними джерелами забезпечення лiквiдностi Товариства станом на кiнець звiтнього перiода є:
- Грошовi кошти на поточних рахунках в банках - в розмiрi 1 662 тис. грн.;
- Дебiторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги - 50 104 тис. грн.;
- Дебiторська заборгованiсть за виданими авансами - 2 820 тис. грн.;
- Дебiторська заборгованiсть за розрахунками з бюджетом - 0,0 тис. грн., у тому числi з податку на прибуток - 0,0 тис. грн.;
- Iнша поточна дебiторська заборгованiсть - 0,0  тис. грн.; 
- Запаси - 23 829 тис. грн.
Наявнi зобов'язання, їх види та строки їх погашення.
Зобов'язання - це заборгованiсть пiдприємства, яка виникла внаслiдок минулих подiй i погашення якої в майбутньому, як очiкується, призведе до зменшення ресурсiв пiдприємства, що втiлюють в собi економiчнi вигоди. Зобов'язання вiдображаються в балансi, якщо їх оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує ймовiрнiсть зменшення економiчних вигод у майбутньому внаслiдок їх погашення. 
З метою бухгалтерського облiку зобов'язання подiляються на:
1. довгостроковi; 
2. поточнi; 
3. непередбаченi (умовнi) зобов'язання; 
4. доходи майбутнiх перiодiв. 
До довгострокових зобов'язань належать:
 - довгостроковi кредити банкiв; 
- iншi довгостроковi зобов'язання; 
- вiдстроченi податковi зобов'язання; 
- довгостроковi забезпечення. 
Довгостроковi зобов'язання вiдображаються в балансi за їх теперiшньою вартiстю. Визначення теперiшньої вартостi залежить вiд умов та виду зобов'язання. 
Поточнi зобов'язання включають: 
- короткостроковi кредити банкiв; - поточну кредиторську заборгованiсть за довгостроковими зобов'язаннями, за товари, роботи, послуги, за розрахунками з бюджетом, у тому числi з податку на прибуток, за розрахунками зi страхування, за розрахунками з оплати працi, за розрахунками з учасниками, за розрахунками iз внутрiшнiх розрахункiв; короткостроковi векселi виданi; 
- поточнi забезпечення; 
- iншi поточнi зобов'язання. 
Поточнi зобов'язання вiдображаються в балансi за сумою погашення. 
За даними фiнансової звiтностi Товариства станом на кiнець звiтнього року наявнi такi зобов'язання: 
Довгостроковi зобов'язання вiдсутнi.
Поточнi зобов'язання: 
- Поточна кредиторська заборгованiсть за довгостроковими зобов'язаннями - 0,0 тис. грн.;
- Поточна заборгованiсть за товари, роботи, послуги - 31 699 тис. грн.;
- Розрахунки з бюджетом - 0,0 тис. грн., у тому числi з податку на прибуток - 0 тис. грн.;
Розрахунки зi страхування - 128 тис. грн.;

- Розрахунки з оплати працi - 1 311 тис. грн.;
- Поточна кредиторська заборгованiсть за одержаними авансами - 9 444 тис. грн.;
- Поточнi забезпечення - 0,0 тис. грн.;
- Iншi поточнi зобов'язання - 1329,8 тис. грн.
Разом поточнi поточнi зобов'язання: 17 782 тис. грн.
Непередбаченi (умовнi) зобов'язання, їх види.
Непередбачене (умовне) зобов'язання це:
а) можливе зобов'язання, яке виникає внаслiдок минулих подiй i iснування якого пiдтвердиться лише пiсля того, як вiдбудеться або не вiдбудеться одна чи кiлька невизначених майбутнiх подiй, не повнiстю контрольованих суб'єктом господарювання, або
б) iснуюче зобов'язання, яке виникає внаслiдок минулих подiй, але не визнається, оскiльки: 
- малоймовiрно, що вибуття ресурсiв, котрi втiлюють у собi економiчнi вигоди, буде необхiдним для погашення зобов'язання, або 
- суму зобов'язання не можна оцiнити достатньо достовiрно. Товариство не визнає умовнi зобов'язання у фiнансовiй звiтностi (за винятком випадкiв, коли ймовiрнiсть вибуття ресурсiв, котрi втiлюють у собi економiчнi вигоди, не є вiддаленою, а також суму цих зобов'язань можна достатньо достовiрно оцiнити).
Станом на кiнець звiтнього року в фiнансовiй звiтностi Товариства умовнi зобов'язання не облiковуються.

4.	Екологiчнi аспекти
Система екологiчного менеджменту дiє в цiлому в усiх пiдроздiлах Товариства та впливає на сировину, допомiжнi матерiали та готову продукцiю/виконання робiт/надання послуг. Екологiчнi цiлi Товариства встановлюються на рiк, та вiдображають реалiзацiю стратегiчних напрямкiв розвитку та екологiчну полiтику Товариства.
Один iз напрямкiв роботи СЕМ є управлiння вiдходами виробництва - сепарацiя, зменшення об'ємiв вiдходiв, а також зменшення частини вiдходiв, вiдвантажених на полiгон завдяки збiльшенню частини вiдходiв вiдвантажених на повторне використання. Також придiляється увага питанням енергозбереження - ведеться постiйна робота в напрямку вдосконалення процесiв виробництва, зменшення використання енергоресурсiв: електричної енергiї, води, пари, та зменшення об'єму стiчної води.
Утилiзацiя вiдходiв означає, у першу чергу, рацiональне поводження з ресурсами, якi втратили свої основнi функцiї i вже не можуть знайти цiльового застосування. Наприклад, люмiнесцентнi лампи, оргтехнiка або вiдпрацьованi автомобiльнi шини - створюють у процесi накопичення звалища, але, якщо завчасно здати їх на утилiзацiю, гума, використана для виготовлення цих шин, має всi шанси перетворитися на корисну сировину для майбутнiх виробiв. Першочерговою метою утилiзацiї вiдходiв є не тiльки вилучення небезпечних речовин i виробiв з навколишнього середовища, а й максимальне використання корисних властивостей вiдпрацьованих продуктiв споживання i виробництва, перетворення останнiх у вториннi ресурси. 
Товариство має договiри на екологiчнi послуги з метою утилiзацiї вiдходiв заради збереження навколишнього середовища.
5.	Соцiальнi аспекти та кадрова полiтика
Соцiальний розвиток та соцiальний захист, охоплюють такi сфери, як медичне страхування працiвникiв, навчання персоналу, благодiйнi проекти. Це сприяє забезпеченню необхiдних умов для пiдвищення якостi життя i посиленню мотивацiї працiвникiв.
Кадрова полiтика Товариства формується i реалiзується на основi вимог українського законодавства з питань працi, внутрiшнiх полiтик та корпоративної культури Товариства, базується на принципах рiзноманiтностi, iнклюзивностi, вiдкритих комунiкацiй.
Кадрова полiтика включає в себе: процес пiдбору персоналу вiдповiдно до вимог щодо освiти, стажу, рiвня розвитку компетенцiй т. iн.; безперервне навчання працiвникiв залежно вiд рiвня вiдповiдальностi, функцiональних обов'язкiв, необхiдностi управлiння командою; перiодичну оцiнку рiвня пiдготовки працiвникiв; надання можливостей кар'єрного розвитку.
6.	Ризики
Групи ризикiв включають: 
1. Регуляторнi ризики - ризики виникнення збиткiв у результатi змiни законiв чи регулятивних актiв, невиконання вимог нормативних правових актiв та укладених договорiв, допущених правових помилок при здiйсненнi дiяльностi, недосконалостi правової системи, порушення контрагентами нормативних правових актiв та умов укладених договорiв: - Юридичнi; - Комплаєнс; - Державного регулювання та нагляду: - Репутацiйнi; - Корупцiйнi. 
2. Фiнансовi ризики - ризики, пов'язанi зi структурою капiталу Емiтента, строками активiв та пасивiв, зниженням прибутковостi, коливаннями валютних курсiв тощо: - Лiквiдностi; - Процентнi; - Валютнi. 
3. Комерцiйнi ризики - ризики збиткiв торговельної та логiстичної дiяльностi: - Цiновi (продажу/закупiвлi); - Контрагентiв. 
4. Операцiйнi ризики - ризики збиткiв через проблему з ресурсами, порушення або недосконалiсть виробничих бiзнес-процесiв, органiзацiї внутрiшнiх процесiв, навмисних або ненавмисних дiй працiвникiв Емiтента або iнших осiб, або внаслiдок впливу зовнiшнiх факторiв: 
У своїй дiяльностi Емiтент використовує рiзноманiтнi iнструменти управлiння ризиками: - iдентифiкацiя ризикiв: експертна думка, порiвняльний аналiз; - аналiз та оцiнка ризикiв: метод експертна думка, моделювання, стрес-тестування, сценарний аналiз, фiнансовий аналiз, оцiнка ключових ризик-iндикаторiв, аналiз зовнiшнiх факторiв ризику на рiвнi як окремих пiдроздiлiв, проектiв, так i на рiвнi Емiтента в цiлому; - аналiз контрагентiв, контроль ризикiв на основi розрахунку та встановлення лiмiтiв ризику, включаючи лiмiти на контрагентiв; - формування резервiв для покриття збиткiв; - методи управлiння валютною позицiєю (балансування активiв та пасивiв, хеджування); - методи управлiння ризиками лiквiдностi (геп-аналiз, прогнозування грошових потокiв); - методи внутрiшнього контролю та комплаєнсу; - ефективна система звiтностi та монiторингу; - план забезпечення безперервної дiяльностi; - iншi iнструменти. 
Органiзацiйна структура управлiння ризиками базується на моделi "трьох лiнiй захисту", яка передбачає розподiл вiдповiдальностi за контроль та управлiння ризиками. Вiдповiдно до моделi "трьох лiнiй захисту" керiвники операцiйних та функцiональних пiдроздiлiв/пiдприємства несуть основну вiдповiдальнiсть за повсякденне управлiння ризиками. Вони утворюють першу лiнiю захисту. Функцiї другої лiнiї захисту - забезпечувати виявлення та внесення нормативних вимог та критерiїв прийнятного рiвня ризику у внутрiшнi нормативнi документи, для пiдтримки та монiторингу контролю ризикiв. Третя лiнiя захисту забезпечується Ревiзором
Вразливiсть до цiнових ризикiв 
Цiновий ризик вiдноситься Емiтентом до комерцiйних ризикiв. Нестабiльнiсть цiн на обладнання, iнструменти, паливо-мастильнi матерiали, запчастини може вплинути на результати дiяльностi та прибутковiсть Емiтента. 
Засоби зниження впливу ризику: Фiксування закупiвельних цiн та цiн реалiзацiї продукцiї та послуг. Рiзноманiтний асортимент продукцiї та послуг. Збалансований портфель клiєнтiв. Гнучка полiтика продаж. Стратегiчна довгострокова спiвпраця з постачальниками та диверсифiкована база постачальникiв. Програми енергозбереження. Контроль прибутковостi торгових операцiй. Вразливiсть до ризику лiквiдностi Ризик лiквiдностi вiдноситься Емiтентом до фiнансових ризикiв. Постiйна фiнансова оцiнка поточної дiяльностi Емiтента та вiдповiдна необхiдна реакцiя на вiдхилення вiд встановлених цiлей. Вразливiсть до валютного ризику Емiтентом до фiнансових ризикiв. Нестабiльнiсть української гривнi та коливання валютного курсу можуть негативно вплинути на Емiтента. Засоби зниження впливу ризику: Збалансована стратегiя продаж, що забезпечує достатнi надходження виручки Емiтента. 
Вразливiсть до кредитного ризику Ризик вiдноситься до комерцiйних ризикiв, це ризик контрагентiв. Невиконання контрагентами фiнансових/договiрних зобов'язань може призвести до збиткiв та негативно вплинути на фiнансовий стан Емiтента. 
Засоби зниження впливу ризику: Регулярний аналiз, перевiрка та монiторинг контрагентiв та договорiв укладених з ними. Акредитацiя (затвердження, погодження) контрагентiв та умов спiвпрацi (авансування, вiдтермiнування). 
Вразливiсть до iнших ризикiв 
Регуляторнi ризики. Юридичнi ризики можуть призвести до збиткiв (фiнансових, репутацiйних), спричинених будь-яким невиконанням договiрних зобов'язань, порушенням законодавства, судовим позовом/рiшенням, адмiнiстративним стягненням тощо. 
Засоби зниження впливу ризику є: Дотримання вимог чинного законодавства та внутрiшнiх полiтик, а також виконання договiрних зобов'язань. Контроль зi сторони менеджмента за дотриманням вимог законодавства операцiйними та функцiональними пiдроздiлами. Попередження керiвникiв Емiтента у разi неможливостi виконання договiрних зобов'язань структурними пiдроздiлами Емiтента з метою мiнiмiзацiї потенцiйних ризикiв. Комплаєнс ризики можуть призвести до збиткiв (фiнансовий, репутацiйний), внаслiдок порушення нормативних актiв, наявностi конфлiкту iнтересiв, порушення внутрiшнiх полiтик, положень, процедур тощо. Засобами зниження впливу є дотримання вiдповiдних процедур, передбачених чинним законодавством та внутрiшнiми полiтиками, положеннями, процедурами тощо, контроль зi сторони працiвникiв Емiтента за дотриманням нормативних актiв, внутрiшнiх полiтик, положень, процедур тощо операцiйними та функцiональними пiдроздiлами, пiдвищення рiвня обiзнаностi персоналу з питань комплаєнс. 
Репутацiйнi ризики - невiдповiднi дiї партнерiв, керiвництва або спiвробiтникiв можуть загрожувати репутацiї Емiтента, що призведе до погiршення репутацiї. Шляхами зниження впливу ризику є вiдкрита та проактивна полiтика спiлкування, вiдповiднi плани реагування на надзвичайнi ситуацiї, пiдвищення етичної поведiнки спiвробiтникiв. 
Ризики державного регулювання та нагляду - змiни у фiскальних, податкових або iнших обмежувальних нормативних актах, зокрема, змiни в законодавствi пов'язанi зi зменшенням (уникненням) впливу дiяльностi Емiтента на змiну клiмату, введення додаткових вимог розкриття нефiнансової iнформацiї. Зниження впливу ризику вiдбувається шляхом дотримання та монiторингу регулятивного середовища, участi у галузевих асоцiацiях з метою представлення iнтересiв Емiтента, вжиття заходiв щодо зменшення впливу дiяльностi Емiтента на змiну клiмату, зокрема пiдвищення енергоефективностi, використання альтернативних джерел енергiї, пiдвищення ефективностi використання природних ресурсiв. Корупцiйнi ризики - неможливiсть керувати корупцiйним ризиком може зашкодити репутацiї Емiтента та вплинути на фiнансовi результати. Управлiння ризиком вiдбувається через суворе дотримання антикорупцiйної полiтики та контроль дотримання норм чинного законодавства. 
Фiнансовi ризики. Окрiм ризику лiквiдностi та валютного ризику Емiтент видiляє процентний ризик. Змiни процентних ставок можуть вплинути на фiнансовi результати. Мiнiмiзацiєю негативного впливу процентного ризику є стратегiя фiнансування, що спрямована на управлiння процентними ризиками. 
Клiматичнi ризики включають несприятливi погоднi, змiни у свiтовому клiматi можуть мати негативний вплив на персонал, споживачiв тощо та прямi наслiдки для собiвартостi продукцiї. Засоби зниження впливу: професiйне управлiння та використання передових технологiй, рiзноманiтний асортимент продукцiї та послуг, сучаснi комерцiйнi рiшення. 
Кадровi ризики. Ризики пов'язанi з вiдсутнiстю достатньої кiлькостi квалiфiкованого персоналу, недостатньою мотивацiєю, ризиком шахрайства та незаконних дiй персоналу, можуть негативно вплинути на дiяльнiсть Емiтента. 
Засоби для мiнiмiзацiї ризику: професiйнi програми пiдготовки та розвитку персоналу, Емiтентом iнiцiйованi кiлька освiтнiх проектiв для заохочення молодi до вибору професiї в сферi електроенергетики та сприяння привабливостi галузi для майбутнiх працiвникiв, запроваджено стажування для студентiв з перспективою працевлаштування, вдосконалюються матерiальнi та нематерiальнi програми мотивацiї персоналу, створюється кадровий резерв, запровадженi контроль дiй персоналу та внутрiшнi системи управлiння персоналом. 
Технологiчнi/технiчнi ризики - погiршення якостi послуг може негативно вплинути на репутацiю Емiтента та вiдносини iз замовниками. Використання застарiлої технiки може спричинити за собою втрату продуктивностi. Для зниження рiвня впливу ризику Емiтент застосовує: програми модернiзацiї Управлiння якiстю та сертифiкацiя, розробленi i дiють внутрiшнi системи управлiння, вдосконалення iснуючих виробничих процесiв та технологiй.
Екологiчнi ризики. Внаслiдок змiн у свiтовому клiматi, енергетичнiй полiтицi та переходу до низьковуглецевих технологiй Емiтент може зiткнутися з бiльш високими цiнами на паливно-мастильнi матерiали, запчастини та комплектуючi та змiною попиту на послуги Емiтента. 
Ризиками операцiйних процесiв є недолiки або помилки в органiзацiї внутрiшнiх процесiв, навмиснi або ненавмиснi дiї працiвникiв або iнших осiб можуть негативно позначитися на фiнансовому становищi Емiтента. Засоби управлiння ризиками: ефективна система внутрiшнього контролю, наявнiсть бiзнес-процесiв, регламентiв, визначення вiдповiдальних осiб. 
Ризики, пов'язаннi з iнформацiйними технологiями - втрата чи витiк даних може негативно позначитися на фiнансовому становищi та репутацiї Емiтента. Засобами мiнiмiзацiї ризику є впровадження систем захисту iнформацiї та управлiння кiберризиками, планування безперервностi бiзнесу, хмарнi системи зберiгання, системи незалежних серверiв та резервнi системи. 
Наслiдки пандемiї (COVID-19, вiспа мавп тощо) можуть негативно вплинути на дiяльнiсть Емiтента. Засоби зниження впливу ризику: Iнтенсивна комунiкацiйна та просвiтницька кампанiя серед персоналу щодо ризикiв, пов'язаних з пандемiєю, з метою сприяння її запобiганню, створення можливостей вiддаленої роботи для офiсних працiвникiв, включаючи забезпечення всiм необхiдним обладнанням, матерiалами тощо. Сприяння дотриманню особистої гiгiєни та розповсюдження миючих i дезiнфiкуючих засобiв для використання працiвниками, а також для обладнання та мiсць загального користування.

Вiйськова агресiя Росiї проти України, введення в Українi воєнного стану, про що було видано Указ Президента вiд 24.02.2022 року, мають значний вплив на фiнансовi показники та дiяльнiсть Товариства. Вказанi фактори знаходились поза розумним контролем Товариства, що призвело до зменшення податкового навантаження, зупинку виробництва та збiльшення витрат на соцiальний захист та допомогу працiвникам. 
Українське податкове законодавство та регулятивна база, а також нормативна база з iнших питань, зокрема, валютного контролю та митного законодавства, продовжують розвиватися. Законодавчi та нормативнi акти не завжди чiтко сформульованi, а їх тлумачення залежить вiд точки зору мiсцевих обласних i центральних органiв державної влади та iнших урядових органiв. Випадки непослiдовного тлумачення не є поодинокими. Керiвництво вважає, що тлумачення ним положень законодавства, що регулюють дiяльнiсть Товариства є вiрними, i Товариство дотримувалось усiх нормативних положень, а всi передбаченi законодавством податки були сплаченi або нарахованi. Проте, коли ризик вiдтоку ресурсiв є можливим, Товариство нараховує податковi зобов'язання виходячи з найкращих оцiнок керiвництва.
Нечiткiсть та суперечливiсть у застосуваннi українського податкового законодавства призводить до збiльшення ризику, що можуть бути нарахованi значнi додатковi суми податкiв, штрафiв та пенi. Такi вимоги, якщо будуть застосованi, можуть мати суттєвий вплив на фiнансове становище Товариства, результати операцiй та грошовi потоки. Керiвництво сподiвається, що має значнi аргументи для успiшного уникнення таких складнощiв i не вважає, що ризик бiльш значний, нiж ризики подiбних пiдприємств в Українi. Якщо не розглядається можливiсть, що виникнуть значнi матерiальнi вимоги, резерви не нараховуються в цiй фiнансовiй звiтностi.
Також є наявнiсть невизначеностi, результат якої залежить вiд майбутнiх подiй, що не є пiд безпосереднiм контролем Товариства, але якi можуть впливати на його фiнансовi результати в майбутньому. Зазначена невизначенiсть - це ризики, обумовленi внутрiшньо- та зовнiшньополiтичними i економiчними чинниками, в тому числi введений воєнний стан, якi на дату цiєї фiнансової звiтностi не пiдлягають обгрунтованому прогнозуванню.
7.	Дослiдження та iнновацiї
Розвиток iнновацiй залишається одним iз викликiв для українських пiдприємств. Але не дивлячись на це Товариство постiйно впроваджує технiчнi iнновацiї (наприклад, модернiзацiя основних засобiв), що дає змогу значно полiпшувати якiсть надання послуг, зменшити екологiчний вплив на навколишнє середовище та в коротшi термiни виконувати технiчнi завдання вiд замовникiв.
8.	Фiнансовi iнвестицiї
Товариство протягом звiтнього року не здiйснювало фiнансових iнвестицiй.

9.	Перспективи розвитку
Незважаючи на будь-якi виклики при здiйсненнi господарської дiяльностi, Товариство має подальшi перспективи розвитку. У своєму розвитку ми орiєнтуємося на замовника, на те, щоб якомога краще задовольнити його потреби. Товариство постiйно працює над оптимiзацiєю спiввiдношення цiни робiт та послуг i якостi їх виконання. Перспективи розвитку виконання робiт та надання послуг тiсно пов'язанi з пiдвищенням конкурентоспроможностi на основi зменшення витрат за допомогою впровадження досягнень науково-технiчного прогресу.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Перспективнi плани розвитку полягають у збiльшеннi обсягiв виробництва та послуг , розширеннi ринкiв збуту, залученнi нових клiєнтiв, покращеннi якостi послуг

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Iнформацiя про укладення деривативiв або вчинення правочинiв щодо похiдних ЦП протягом звiтного перiоду не надається, тому що Товариство не здiйснювало таких операцiй.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдання та полiтика особи щодо управлiння фiнансовими ризиками, у тому числi полiтика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування
Товариством не проводиться дiяльнiсть, яка має ознаки ризикової фiнансової дiяльностi. Вiдтак Товариством не проводиться страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Товариство не схильне до цiнових ризикiв, кредитних ризикiв, ризикiв лiквiдностi та/або ризику грошових потокiв.

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги

Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа
	Прийнято рішення про застосування іншого кодексу	
Назва органу управління, яким прийнято рішення про затвердження застосування іншого кодексу	Товариство в своїй дiяльностi не керується власним кодексом корпоративного управлiння. Загальними зборами акцiонерiв Товариства кодекс корпоративного управлiння не затверджувався. У зв'язку з цим, посилання на власний кодекс корпоративного управлiння, яким керується емiтент, не наводиться.Емiтент не застосовує практику корпоративного управлiння, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги.	
Дата прийняття рішення щодо затвердження застосування іншого кодексу	01.01.1900	
URL-адреса з текстом кодексу	https://www.nssmc.gov.ua/documents/kodeks-korporatyvnoho-upravlinnia-kliuchovi-vymohy-i-rekomendatsii/	

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень:  ()
Дата проведення	22.04.2021	
Спосіб проведення	X	очне голосування, місце проведення: вул. Промислова, буд. 46Е, м. Енергодар, Запорiзька обл.
	електронне голосування
	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
1.	Обрання лiчильної комiсiї.
Прийняте рiшення: Обрати лiчильну комiсiю
2. Вибори голови та секретаря зборiв.
Прийняте рiшення: Вибрати голову та секретаря зборiв
3. Розгляд звiту Правлiння про результати фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2020р.                       
Прийняте рiшення: Прийняти Звiт Правлiння про результати фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2020р
4. Звiт Наглядової ради Товариства за 2020рiк.
Прийняте рiшення: Прийняти Звiт Наглядової ради Товариства за 2020рiк
5. Розгляд звiту Ревiзiйної комiсiї.
Прийняте рiшення: Затвердити звiт Ревiзiйної комiсiї
6. Затвердження рiчного звiту Товариства за 2020 рiк.
Прийняте рiшення: Затвердити рiчний звiт Товариства за 2020 рiк
7. Порядок розподiлу прибутку(покриття збиткiв) Товариства за 2020 рiк.
Прийняте рiшення: Прибуток, отриманий в 2020 роцi, направити в повному обсязi на розвиток матерiально-технiчної бази Товариства.
8. Прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть здiйснюватися Товариством протягом року вiд дати прийняття рiшення. 
Прийняте рiшення:
Попередньо надати згоду на вчинення наступних значних правочини, якi можуть вчинятися товариством протягом не бiльш як одного року з дати прийняття такого рiшення:

Договори на виконання будiвельно-монтажних, електромонтажних, пусконалагоджувальних та iнших робiт згiдно з основним видом дiяльностi на пiдряднiй або субпiдряднiй основi - сукупною граничною вартiстю 300 000 000 грн (триста мiльйонiв гривень) або 269,336 % вартостi активiв за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi Товариства;
Iншi правочини сукупною граничною вартiстю 200 000 000 грн (двiстi мiльйонiв гривень) або 179,557 % вартостi активiв за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi Товариства.
Уповноважити на укладання таких правочинiв Голову правлiння Товариства.

	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Вiкторов Сергiй Володимирович			X				
Поддубна Iрина Владиславiвна							
Усачова Марина Юрiївна							

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	1	
з них очних:	1	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	19.03.2021 - Скликання загальних зборiв акцiонерiв

Інформація про проведені засідання комітетів ради та загальний опис прийнятих рішень
	Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Кількість засідань комітету ради у звітному періоді:	Комiтети Ради не створенi	Комiтети Ради не створенi	Комiтети Ради не створенi	
з них очних:	0	0	0	
з них заочних:	0	0	0	
Опис ключових рішень комітету ради:	Комiтети Ради не створенi	Комiтети Ради не створенi	Комiтети Ради не створенi	
Оцінка незалежності суб'єктів аудиторської діяльності, які надають послуги з обов'язкового аудиту	Комiтети Ради не створенi	Комiтети Ради не створенi	Комiтети Ради не створенi	
Комiтети Ради не створенi

Звіт ради
Шановнi акцiонери, Товариство здiйснює свою дiяльнiсть вiдповiдно до вимог чинного Законодавства України та Статуту Товариства. Товариство несе вiдповiдальнiсть не тiльки перед акцiонерами, але й перед iншими зацiкавленими сторонами, зокрема, перед працiвниками та державою. Оперативний пошук способiв покращення ситуацiї є об'єктивною потребою сьогодення. Пошук нових ресурсiв та резервiв, бiзнес iдей, що допоможуть ефективно працювати у подальшому, є одними з прiоритетних цiлей Товариства. Наглядовою радою у спiвпрацi з Правлiнням визначено стратегiчнi цiлi на наступнi роки та необхiднi заходи в рамках впровадження вiдповiдних цiлей. Зокрема, в 2020 роцi та на майбутнє, визначено такi основнi напрямки дiяльностi пiдприємства: - забезпечення безперервностi дiяльностi Товариства шляхом безперервностi функцiонування виробничих процесiв; - впровадження оцiнки екологiчних та соцiальних ризикiв дiяльностi Товариства; - забезпечення iнформацiйної та операцiйної безпеки. Мiж Наглядовою радою та Правлiнням налагоджено дiєву комунiкацiю та спiвпрацю, що є запорукою ефективного управлiння Товариством. Найвищим прiоритетом у нашiй роботi є розвиток Товариства у вiдповiдностi до вимог та викликiв сьогодення.
Наглядова рада

Частина 5. Виконавчий орган
Персональний склад колегіального виконавчого органу та його комітетів
Ім'я члена виконавчого органу, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови виконавчого органу		Голова / член комітету виконавчого органу	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Бурнос Iгор Станiславович			X				
Виродов Володимир Iванович							
Котенко Олександр Iванович							

Інформація про проведені засідання колегіального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рішень
1	2	
Кількість засідань ради у звітному періоді:	12	
з них очних:	12	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	Правлiння є колегiальним виконавчим органом Товариства, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю Емiтента. Правлiння є пiдзвiтним загальним зборам i наглядовiй радi, органiзовує виконання їх рiшень.
До компетенцiї правлiння належить вирiшення всiх питань, пов'язаних з керiвництвом поточною дiяльнiсть Емiтента, крiм питань, що належать до виключної компетенцiї загальних зборiв та наглядової ради. 
До компетенцiї правлiння як колегiального органу Емiтента належить:
- розробка та затвердження рiчного бюджету, бiзнес-планiв, програм фiнансово-господарської дiяльностi, поточних фiнансово-господарських планiв i оперативних завдань Емiтента та забезпечення їх реалiзацiї;
- складання та надання Наглядовiй радi рiчних звiтiв Емiтента до їх подання на розгляд Загальних зборiв акцiонерiв;
- затвердження штатного розкладу та правил внутрiшнього трудового розпорядку, посадових iнструкцiй та посадових окладiв працiвникiв Емiтента;
- вирiшення iнших питань поточної дiяльностi Емiтент, якi Голова правлiння вважає за необхiдне винести на розгляд колегiального виконавчого органу. 
Усi рiшення Правлiння приймає на своїх засiданнях, якi проводяться по мiрi необхiдностi.Засiдання Правлiння скликаються Головою Правлiння з власної iнiцiативи або на вимогу Наглядової ради, Ревiзiйної комiсiї, будь-якого члена Правлiння. Засiдання Правлiння є правомочними, якщо в них беруть участь не менше 2/3 членiв правлiння.Рiшення на засiданнях приймаються простою бiльшiстю голосiв вiд присутнiх на засiданнi членiв Правлiння. У разi розподiлу голосiв порiвну голос Голови Правлiння є вирiшальним.

Інформація про проведені засідання комітетів колегіального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рішень
	Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Кількість засідань комітету ради у звітному періоді:	0	0	0	
з них очних:	0	0	0	
з них заочних:	0	0	0	
Опис ключових рішень комітету ради:	Комiтети у складв Правлiння не створенi	Комiтети у складв Правлiння не створенi	Комiтети у складв Правлiння не створенi	
Комiтети у складв Правлiння не створенi

Звіт виконавчого органу
ЗВIТ Правлiння
Приватного акцiонерного товариства "ЕЛЕКТРОПIВДЕНМОНТАЖ-10"
(далi - "Емiтент")
Звiтний перiод: 2021 рiк
Шановнi акцiонери,
Управлiння Товариством регулюється Статутом Товариства.
Органами управлiння Товариства є Загальнi збори акцiонерiв, Наглядова рада, функцiї виконавчого органу виконує Директор, контрольно-наглядовi функцiї - Ревiзiйна комiсiя.
Загальнi збори акцiонерiв можуть прийняти рiшення з будь-яких питань, що стосуються дiяльностi Товариства, в тому числi з питань, що належать до компетенцiї виконавчого органу. Загальнi збори акцiонерiв, як правило, виносять рiшення шляхом голосування. Загальнi збори акцiонерiв можуть бути черговими i позачерговими (скликаються на вимогу акцiонерiв, Правляння, Наглядової ради або Ревiзiйної комiсiї).
Основним напрямком дiяльностi Товариства є проведення робiт у сферi будiвництва споруд електропостачання та телекомунiкацiй, електромонтажних робiт та встановлення та монтаж машин i устатковання.  
У звiтньому перiодi Товариство вiдноситься до середнiх пiдприємств згiдно критерiїв класифiкацiї, що визначенi ч. 2 ст. 2 ЗУ "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi".
2.	Результати дiяльностi
Протягом звiтнього року у сферi проведення робiт у сферi будiвництва споруд електропостачання та телекомунiкацiй, електромонтажних робiт було основною дiяльнiстю Товариства. 
За звiтний перiод Товариство готувало фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до Нацiональних положень (стандартiв) фiнансової звiтностi.
Якщо порiвнювати з попереднiм роком, то Товариство протягом звiтнього року зменшило обсяг виручки вiд реалiзацiї продукцiї/послуг на 2887,4 тис. грн. (у минулому роцi виручка складала 98336,2 тис. грн. з собiвартiстю 80520,7 тис. грн., а у звiтньому - 95448,8 тис. грн. при собiвартостi 89504,0 тис. грн.). 
Валовий прибуток (збиток) зменшився на 2649,4 тис. грн. (у минулому роцi валовий прибуток був 361,5 тис. грн., у у хвiтньому роцi збиток склав - 2287,9 тис. грн.).
3.	Лiквiднiсть та зобов'язання
Про основнi джерела забезпечення лiквiдностi.
Лiквiднiсть - це спроможнiсть пiдприємства погашати свої поточнi зобов'язання вчасно i в повному обсязi. Для пiдтримки лiквiдностi на належному рiвнi пiдприємство повинно мати достатнiй обсяг грошових коштiв та iнших лiквiдних активiв, якi в разi потреби можна використати для погашення зобов'язань. Всi активи пiдприємства мають рiзну лiквiднiсть - здатнiсть швидко перетворюватись на грошовi засоби. Найбiльш лiквiдними активами є грошовi кошти та їх еквiваленти, а також поточна дебiторська заборгованiсть. 
За даними фiнансової звiтностi Товариства, основними джерелами забезпечення лiквiдностi Товариства станом на кiнець звiтнього перiода є:
- Грошовi кошти на поточних рахунках в банках - в розмiрi 1 662 тис. грн.;
- Дебiторська заборгованiсть за товари, роботи, послуги - 50 104 тис. грн.;
- Дебiторська заборгованiсть за виданими авансами - 2 820 тис. грн.;
- Дебiторська заборгованiсть за розрахунками з бюджетом - 0,0 тис. грн., у тому числi з податку на прибуток - 0,0 тис. грн.;
- Iнша поточна дебiторська заборгованiсть - 0,0  тис. грн.; 
- Запаси - 23 829 тис. грн.
Наявнi зобов'язання, їх види та строки їх погашення.
Зобов'язання - це заборгованiсть пiдприємства, яка виникла внаслiдок минулих подiй i погашення якої в майбутньому, як очiкується, призведе до зменшення ресурсiв пiдприємства, що втiлюють в собi економiчнi вигоди. Зобов'язання вiдображаються в балансi, якщо їх оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує ймовiрнiсть зменшення економiчних вигод у майбутньому внаслiдок їх погашення. 
З метою бухгалтерського облiку зобов'язання подiляються на:
1. довгостроковi; 
2. поточнi; 
3. непередбаченi (умовнi) зобов'язання; 
4. доходи майбутнiх перiодiв. 
До довгострокових зобов'язань належать:
 - довгостроковi кредити банкiв; 
- iншi довгостроковi зобов'язання; 
- вiдстроченi податковi зобов'язання; 
- довгостроковi забезпечення. 
Довгостроковi зобов'язання вiдображаються в балансi за їх теперiшньою вартiстю. Визначення теперiшньої вартостi залежить вiд умов та виду зобов'язання. 
Поточнi зобов'язання включають: 
- короткостроковi кредити банкiв; - поточну кредиторську заборгованiсть за довгостроковими зобов'язаннями, за товари, роботи, послуги, за розрахунками з бюджетом, у тому числi з податку на прибуток, за розрахунками зi страхування, за розрахунками з оплати працi, за розрахунками з учасниками, за розрахунками iз внутрiшнiх розрахункiв; короткостроковi векселi виданi; 
- поточнi забезпечення; 
- iншi поточнi зобов'язання. 
Поточнi зобов'язання вiдображаються в балансi за сумою погашення. 
За даними фiнансової звiтностi Товариства станом на кiнець звiтнього року наявнi такi зобов'язання: 
Довгостроковi зобов'язання вiдсутнi.
Поточнi зобов'язання: 
- Поточна кредиторська заборгованiсть за довгостроковими зобов'язаннями - 0,0 тис. грн.;
- Поточна заборгованiсть за товари, роботи, послуги - 31 699 тис. грн.;
- Розрахунки з бюджетом - 0,0 тис. грн., у тому числi з податку на прибуток - 0 тис. грн.;
Розрахунки зi страхування - 128 тис. грн.;

- Розрахунки з оплати працi - 1 311 тис. грн.;
- Поточна кредиторська заборгованiсть за одержаними авансами - 9 444 тис. грн.;
- Поточнi забезпечення - 0,0 тис. грн.;
- Iншi поточнi зобов'язання - 1329,8 тис. грн.
Разом поточнi поточнi зобов'язання: 17 782 тис. грн.
Непередбаченi (умовнi) зобов'язання, їх види.
Непередбачене (умовне) зобов'язання це:
а) можливе зобов'язання, яке виникає внаслiдок минулих подiй i iснування якого пiдтвердиться лише пiсля того, як вiдбудеться або не вiдбудеться одна чи кiлька невизначених майбутнiх подiй, не повнiстю контрольованих суб'єктом господарювання, або
б) iснуюче зобов'язання, яке виникає внаслiдок минулих подiй, але не визнається, оскiльки: 
- малоймовiрно, що вибуття ресурсiв, котрi втiлюють у собi економiчнi вигоди, буде необхiдним для погашення зобов'язання, або 
- суму зобов'язання не можна оцiнити достатньо достовiрно. Товариство не визнає умовнi зобов'язання у фiнансовiй звiтностi (за винятком випадкiв, коли ймовiрнiсть вибуття ресурсiв, котрi втiлюють у собi економiчнi вигоди, не є вiддаленою, а також суму цих зобов'язань можна достатньо достовiрно оцiнити).
Станом на кiнець звiтнього року в фiнансовiй звiтностi Товариства умовнi зобов'язання не облiковуються.

4.	Екологiчнi аспекти
Система екологiчного менеджменту дiє в цiлому в усiх пiдроздiлах Товариства та впливає на сировину, допомiжнi матерiали та готову продукцiю/виконання робiт/надання послуг. Екологiчнi цiлi Товариства встановлюються на рiк, та вiдображають реалiзацiю стратегiчних напрямкiв розвитку та екологiчну полiтику Товариства.
Один iз напрямкiв роботи СЕМ є управлiння вiдходами виробництва - сепарацiя, зменшення об'ємiв вiдходiв, а також зменшення частини вiдходiв, вiдвантажених на полiгон завдяки збiльшенню частини вiдходiв вiдвантажених на повторне використання. Також придiляється увага питанням енергозбереження - ведеться постiйна робота в напрямку вдосконалення процесiв виробництва, зменшення використання енергоресурсiв: електричної енергiї, води, пари, та зменшення об'єму стiчної води.
Утилiзацiя вiдходiв означає, у першу чергу, рацiональне поводження з ресурсами, якi втратили свої основнi функцiї i вже не можуть знайти цiльового застосування. Наприклад, люмiнесцентнi лампи, оргтехнiка або вiдпрацьованi автомобiльнi шини - створюють у процесi накопичення звалища, але, якщо завчасно здати їх на утилiзацiю, гума, використана для виготовлення цих шин, має всi шанси перетворитися на корисну сировину для майбутнiх виробiв. Першочерговою метою утилiзацiї вiдходiв є не тiльки вилучення небезпечних речовин i виробiв з навколишнього середовища, а й максимальне використання корисних властивостей вiдпрацьованих продуктiв споживання i виробництва, перетворення останнiх у вториннi ресурси. 
Товариство має договiри на екологiчнi послуги з метою утилiзацiї вiдходiв заради збереження навколишнього середовища.
5.	Соцiальнi аспекти та кадрова полiтика
Соцiальний розвиток та соцiальний захист, охоплюють такi сфери, як медичне страхування працiвникiв, навчання персоналу, благодiйнi проекти. Це сприяє забезпеченню необхiдних умов для пiдвищення якостi життя i посиленню мотивацiї працiвникiв.
Кадрова полiтика Товариства формується i реалiзується на основi вимог українського законодавства з питань працi, внутрiшнiх полiтик та корпоративної культури Товариства, базується на принципах рiзноманiтностi, iнклюзивностi, вiдкритих комунiкацiй.
Кадрова полiтика включає в себе: процес пiдбору персоналу вiдповiдно до вимог щодо освiти, стажу, рiвня розвитку компетенцiй т. iн.; безперервне навчання працiвникiв залежно вiд рiвня вiдповiдальностi, функцiональних обов'язкiв, необхiдностi управлiння командою; перiодичну оцiнку рiвня пiдготовки працiвникiв; надання можливостей кар'єрного розвитку.
6.	Ризики
Групи ризикiв включають: 
1. Регуляторнi ризики - ризики виникнення збиткiв у результатi змiни законiв чи регулятивних актiв, невиконання вимог нормативних правових актiв та укладених договорiв, допущених правових помилок при здiйсненнi дiяльностi, недосконалостi правової системи, порушення контрагентами нормативних правових актiв та умов укладених договорiв: - Юридичнi; - Комплаєнс; - Державного регулювання та нагляду: - Репутацiйнi; - Корупцiйнi. 
2. Фiнансовi ризики - ризики, пов'язанi зi структурою капiталу Емiтента, строками активiв та пасивiв, зниженням прибутковостi, коливаннями валютних курсiв тощо: - Лiквiдностi; - Процентнi; - Валютнi. 
3. Комерцiйнi ризики - ризики збиткiв торговельної та логiстичної дiяльностi: - Цiновi (продажу/закупiвлi); - Контрагентiв. 
4. Операцiйнi ризики - ризики збиткiв через проблему з ресурсами, порушення або недосконалiсть виробничих бiзнес-процесiв, органiзацiї внутрiшнiх процесiв, навмисних або ненавмисних дiй працiвникiв Емiтента або iнших осiб, або внаслiдок впливу зовнiшнiх факторiв: 
У своїй дiяльностi Емiтент використовує рiзноманiтнi iнструменти управлiння ризиками: - iдентифiкацiя ризикiв: експертна думка, порiвняльний аналiз; - аналiз та оцiнка ризикiв: метод експертна думка, моделювання, стрес-тестування, сценарний аналiз, фiнансовий аналiз, оцiнка ключових ризик-iндикаторiв, аналiз зовнiшнiх факторiв ризику на рiвнi як окремих пiдроздiлiв, проектiв, так i на рiвнi Емiтента в цiлому; - аналiз контрагентiв, контроль ризикiв на основi розрахунку та встановлення лiмiтiв ризику, включаючи лiмiти на контрагентiв; - формування резервiв для покриття збиткiв; - методи управлiння валютною позицiєю (балансування активiв та пасивiв, хеджування); - методи управлiння ризиками лiквiдностi (геп-аналiз, прогнозування грошових потокiв); - методи внутрiшнього контролю та комплаєнсу; - ефективна система звiтностi та монiторингу; - план забезпечення безперервної дiяльностi; - iншi iнструменти. 
Органiзацiйна структура управлiння ризиками базується на моделi "трьох лiнiй захисту", яка передбачає розподiл вiдповiдальностi за контроль та управлiння ризиками. Вiдповiдно до моделi "трьох лiнiй захисту" керiвники операцiйних та функцiональних пiдроздiлiв/пiдприємства несуть основну вiдповiдальнiсть за повсякденне управлiння ризиками. Вони утворюють першу лiнiю захисту. Функцiї другої лiнiї захисту - забезпечувати виявлення та внесення нормативних вимог та критерiїв прийнятного рiвня ризику у внутрiшнi нормативнi документи, для пiдтримки та монiторингу контролю ризикiв. Третя лiнiя захисту забезпечується Ревiзором
Вразливiсть до цiнових ризикiв 
Цiновий ризик вiдноситься Емiтентом до комерцiйних ризикiв. Нестабiльнiсть цiн на обладнання, iнструменти, паливо-мастильнi матерiали, запчастини може вплинути на результати дiяльностi та прибутковiсть Емiтента. 
Засоби зниження впливу ризику: Фiксування закупiвельних цiн та цiн реалiзацiї продукцiї та послуг. Рiзноманiтний асортимент продукцiї та послуг. Збалансований портфель клiєнтiв. Гнучка полiтика продаж. Стратегiчна довгострокова спiвпраця з постачальниками та диверсифiкована база постачальникiв. Програми енергозбереження. Контроль прибутковостi торгових операцiй. Вразливiсть до ризику лiквiдностi Ризик лiквiдностi вiдноситься Емiтентом до фiнансових ризикiв. Постiйна фiнансова оцiнка поточної дiяльностi Емiтента та вiдповiдна необхiдна реакцiя на вiдхилення вiд встановлених цiлей. Вразливiсть до валютного ризику Емiтентом до фiнансових ризикiв. Нестабiльнiсть української гривнi та коливання валютного курсу можуть негативно вплинути на Емiтента. Засоби зниження впливу ризику: Збалансована стратегiя продаж, що забезпечує достатнi надходження виручки Емiтента. 
Вразливiсть до кредитного ризику Ризик вiдноситься до комерцiйних ризикiв, це ризик контрагентiв. Невиконання контрагентами фiнансових/договiрних зобов'язань може призвести до збиткiв та негативно вплинути на фiнансовий стан Емiтента. 
Засоби зниження впливу ризику: Регулярний аналiз, перевiрка та монiторинг контрагентiв та договорiв укладених з ними. Акредитацiя (затвердження, погодження) контрагентiв та умов спiвпрацi (авансування, вiдтермiнування). 
Вразливiсть до iнших ризикiв 
Регуляторнi ризики. Юридичнi ризики можуть призвести до збиткiв (фiнансових, репутацiйних), спричинених будь-яким невиконанням договiрних зобов'язань, порушенням законодавства, судовим позовом/рiшенням, адмiнiстративним стягненням тощо. 
Засоби зниження впливу ризику є: Дотримання вимог чинного законодавства та внутрiшнiх полiтик, а також виконання договiрних зобов'язань. Контроль зi сторони менеджмента за дотриманням вимог законодавства операцiйними та функцiональними пiдроздiлами. Попередження керiвникiв Емiтента у разi неможливостi виконання договiрних зобов'язань структурними пiдроздiлами Емiтента з метою мiнiмiзацiї потенцiйних ризикiв. Комплаєнс ризики можуть призвести до збиткiв (фiнансовий, репутацiйний), внаслiдок порушення нормативних актiв, наявностi конфлiкту iнтересiв, порушення внутрiшнiх полiтик, положень, процедур тощо. Засобами зниження впливу є дотримання вiдповiдних процедур, передбачених чинним законодавством та внутрiшнiми полiтиками, положеннями, процедурами тощо, контроль зi сторони працiвникiв Емiтента за дотриманням нормативних актiв, внутрiшнiх полiтик, положень, процедур тощо операцiйними та функцiональними пiдроздiлами, пiдвищення рiвня обiзнаностi персоналу з питань комплаєнс. 
Репутацiйнi ризики - невiдповiднi дiї партнерiв, керiвництва або спiвробiтникiв можуть загрожувати репутацiї Емiтента, що призведе до погiршення репутацiї. Шляхами зниження впливу ризику є вiдкрита та проактивна полiтика спiлкування, вiдповiднi плани реагування на надзвичайнi ситуацiї, пiдвищення етичної поведiнки спiвробiтникiв. 
Ризики державного регулювання та нагляду - змiни у фiскальних, податкових або iнших обмежувальних нормативних актах, зокрема, змiни в законодавствi пов'язанi зi зменшенням (уникненням) впливу дiяльностi Емiтента на змiну клiмату, введення додаткових вимог розкриття нефiнансової iнформацiї. Зниження впливу ризику вiдбувається шляхом дотримання та монiторингу регулятивного середовища, участi у галузевих асоцiацiях з метою представлення iнтересiв Емiтента, вжиття заходiв щодо зменшення впливу дiяльностi Емiтента на змiну клiмату, зокрема пiдвищення енергоефективностi, використання альтернативних джерел енергiї, пiдвищення ефективностi використання природних ресурсiв. Корупцiйнi ризики - неможливiсть керувати корупцiйним ризиком може зашкодити репутацiї Емiтента та вплинути на фiнансовi результати. Управлiння ризиком вiдбувається через суворе дотримання антикорупцiйної полiтики та контроль дотримання норм чинного законодавства. 
Фiнансовi ризики. Окрiм ризику лiквiдностi та валютного ризику Емiтент видiляє процентний ризик. Змiни процентних ставок можуть вплинути на фiнансовi результати. Мiнiмiзацiєю негативного впливу процентного ризику є стратегiя фiнансування, що спрямована на управлiння процентними ризиками. 
Клiматичнi ризики включають несприятливi погоднi, змiни у свiтовому клiматi можуть мати негативний вплив на персонал, споживачiв тощо та прямi наслiдки для собiвартостi продукцiї. Засоби зниження впливу: професiйне управлiння та використання передових технологiй, рiзноманiтний асортимент продукцiї та послуг, сучаснi комерцiйнi рiшення. 
Кадровi ризики. Ризики пов'язанi з вiдсутнiстю достатньої кiлькостi квалiфiкованого персоналу, недостатньою мотивацiєю, ризиком шахрайства та незаконних дiй персоналу, можуть негативно вплинути на дiяльнiсть Емiтента. 
Засоби для мiнiмiзацiї ризику: професiйнi програми пiдготовки та розвитку персоналу, Емiтентом iнiцiйованi кiлька освiтнiх проектiв для заохочення молодi до вибору професiї в сферi електроенергетики та сприяння привабливостi галузi для майбутнiх працiвникiв, запроваджено стажування для студентiв з перспективою працевлаштування, вдосконалюються матерiальнi та нематерiальнi програми мотивацiї персоналу, створюється кадровий резерв, запровадженi контроль дiй персоналу та внутрiшнi системи управлiння персоналом. 
Технологiчнi/технiчнi ризики - погiршення якостi послуг може негативно вплинути на репутацiю Емiтента та вiдносини iз замовниками. Використання застарiлої технiки може спричинити за собою втрату продуктивностi. Для зниження рiвня впливу ризику Емiтент застосовує: програми модернiзацiї Управлiння якiстю та сертифiкацiя, розробленi i дiють внутрiшнi системи управлiння, вдосконалення iснуючих виробничих процесiв та технологiй.
Екологiчнi ризики. Внаслiдок змiн у свiтовому клiматi, енергетичнiй полiтицi та переходу до низьковуглецевих технологiй Емiтент може зiткнутися з бiльш високими цiнами на паливно-мастильнi матерiали, запчастини та комплектуючi та змiною попиту на послуги Емiтента. 
Ризиками операцiйних процесiв є недолiки або помилки в органiзацiї внутрiшнiх процесiв, навмиснi або ненавмиснi дiї працiвникiв або iнших осiб можуть негативно позначитися на фiнансовому становищi Емiтента. Засоби управлiння ризиками: ефективна система внутрiшнього контролю, наявнiсть бiзнес-процесiв, регламентiв, визначення вiдповiдальних осiб. 
Ризики, пов'язаннi з iнформацiйними технологiями - втрата чи витiк даних може негативно позначитися на фiнансовому становищi та репутацiї Емiтента. Засобами мiнiмiзацiї ризику є впровадження систем захисту iнформацiї та управлiння кiберризиками, планування безперервностi бiзнесу, хмарнi системи зберiгання, системи незалежних серверiв та резервнi системи. 
Наслiдки пандемiї (COVID-19, вiспа мавп тощо) можуть негативно вплинути на дiяльнiсть Емiтента. Засоби зниження впливу ризику: Iнтенсивна комунiкацiйна та просвiтницька кампанiя серед персоналу щодо ризикiв, пов'язаних з пандемiєю, з метою сприяння її запобiганню, створення можливостей вiддаленої роботи для офiсних працiвникiв, включаючи забезпечення всiм необхiдним обладнанням, матерiалами тощо. Сприяння дотриманню особистої гiгiєни та розповсюдження миючих i дезiнфiкуючих засобiв для використання працiвниками, а також для обладнання та мiсць загального користування.

Вiйськова агресiя Росiї проти України, введення в Українi воєнного стану, про що було видано Указ Президента вiд 24.02.2022 року, мають значний вплив на фiнансовi показники та дiяльнiсть Товариства. Вказанi фактори знаходились поза розумним контролем Товариства, що призвело до зменшення податкового навантаження, зупинку виробництва та збiльшення витрат на соцiальний захист та допомогу працiвникам. 
Українське податкове законодавство та регулятивна база, а також нормативна база з iнших питань, зокрема, валютного контролю та митного законодавства, продовжують розвиватися. Законодавчi та нормативнi акти не завжди чiтко сформульованi, а їх тлумачення залежить вiд точки зору мiсцевих обласних i центральних органiв державної влади та iнших урядових органiв. Випадки непослiдовного тлумачення не є поодинокими. Керiвництво вважає, що тлумачення ним положень законодавства, що регулюють дiяльнiсть Товариства є вiрними, i Товариство дотримувалось усiх нормативних положень, а всi передбаченi законодавством податки були сплаченi або нарахованi. Проте, коли ризик вiдтоку ресурсiв є можливим, Товариство нараховує податковi зобов'язання виходячи з найкращих оцiнок керiвництва.
Нечiткiсть та суперечливiсть у застосуваннi українського податкового законодавства призводить до збiльшення ризику, що можуть бути нарахованi значнi додатковi суми податкiв, штрафiв та пенi. Такi вимоги, якщо будуть застосованi, можуть мати суттєвий вплив на фiнансове становище Товариства, результати операцiй та грошовi потоки. Керiвництво сподiвається, що має значнi аргументи для успiшного уникнення таких складнощiв i не вважає, що ризик бiльш значний, нiж ризики подiбних пiдприємств в Українi. Якщо не розглядається можливiсть, що виникнуть значнi матерiальнi вимоги, резерви не нараховуються в цiй фiнансовiй звiтностi.
Також є наявнiсть невизначеностi, результат якої залежить вiд майбутнiх подiй, що не є пiд безпосереднiм контролем Товариства, але якi можуть впливати на його фiнансовi результати в майбутньому. Зазначена невизначенiсть - це ризики, обумовленi внутрiшньо- та зовнiшньополiтичними i економiчними чинниками, в тому числi введений воєнний стан, якi на дату цiєї фiнансової звiтностi не пiдлягають обгрунтованому прогнозуванню.
7.	Дослiдження та iнновацiї
Розвиток iнновацiй залишається одним iз викликiв для українських пiдприємств. Але не дивлячись на це Товариство постiйно впроваджує технiчнi iнновацiї (наприклад, модернiзацiя основних засобiв), що дає змогу значно полiпшувати якiсть надання послуг, зменшити екологiчний вплив на навколишнє середовище та в коротшi термiни виконувати технiчнi завдання вiд замовникiв.
8.	Фiнансовi iнвестицiї
Товариство протягом звiтнього року не здiйснювало фiнансових iнвестицiй.

9.	Перспективи розвитку
Незважаючи на будь-якi виклики при здiйсненнi господарської дiяльностi, Товариство має подальшi перспективи розвитку. У своєму розвитку ми орiєнтуємося на замовника, на те, щоб якомога краще задовольнити його потреби. Товариство постiйно працює над оптимiзацiєю спiввiдношення цiни робiт та послуг i якостi їх виконання. Перспективи розвитку виконання робiт та надання послуг тiсно пов'язанi з пiдвищенням конкурентоспроможностi на основi зменшення витрат за допомогою впровадження досягнень науково-технiчного прогресу.
Правлiння

Частина 6. Інформація про корпоративного секретаря, а також звіт щодо результатів його діяльності
Ім'я	Корпоративний секретар не призначений	
РНОКПП		
УНЗР		
Документи, які регулюють діяльність корпоративного секретаря	Корпоративний секретар не призначений	
Орган управління, який прийняв рішення про призначення корпоративного секретаря	Корпоративний секретар не призначений	
Дата та номер рішення про призначення корпоративного секретаря	01.01.1900 н/д	
Дата та номер рішення про затвердження звіту корпоративного секретаря за завітний період	01.01.1900 н/д	
Основні положення звіту щодо результатів діяльності корпоративного секретаря за завітний період	Корпоративний секретар не призначений	

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Вiкторов Сергiй Володимирович			149705	149705	
ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДОВIДАЛЬНIСТЮ "АМТО ТЕХНОЛОДЖI"			594584	594584	

Частина 9. Інформація щодо будь-яких обмежень прав участі та голосування акціонерів (учасників) на загальних зборах особи
Ім'я або повне найменування акціонера (учасника) права участі та/або голосування якого обмежено	РНОКПП	УНЗР	Опис наявного обмеження	
Обмеження вiдсутнi			Обмеження вiдсутнi	

Частина 10. Інформація щодо порядку призначення/звільнення посадових осіб (крім ради та виконавчого органу) особи
Ім'я посадової особи	РНОКПП	УНЗР	Назва посади, назва органу, який прийняв рішення про призначення посадової особи, дата та номер рішення	Опис ключових повноважень посадової особи	Порядок призначення та звільнення посадової особи	
Тимошенко Тетяна Олександрiвна			Голова Ревiзiйної комiсiї 	Ревiзiйна комiсiя є органом Емiтента, який здiйснює перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента. Повноваження Голови ревiзiйної комiсiї (у складi Ревiзiйної комiсiї):
- витребувати у Товариства документи стосовно фiнансово-господарської дiяльностi Товариства;
- вимагати скликання засiдань Наглядової ради  та позачергових Загальних зборiв;
- вносити пропозицiї до порядку денного Загальних зборiв;
- бути присутнiми на Загальних зборах та брати участь в обговореннi питань порядку денного з правом дорадчого голосу;
- право брати участь у засiданнях Наглядової ради та Правлiння у випадках, передбачених цим Статутом та чинним законодавством;
- вимагати вiд працiвникiв Емiтента пояснень з питань, що вiднесенi до компетенцiї Ревiзiйної комiсiї;
- здiйснювати iншi дiї, передбаченi Статутом та чинним законодавством.
Обов'язки голови ревiзiйної комiсiї (у складi ревiзiйної комiсiї):
- проводити перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за результатами фiнансового року;
- проводити спецiальну перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за власною iнiцiативою, за рiшенням Загальних зборiв, Наглядової ради, Правлiння або на вимогу акцiонерiв (акцiонера), якi (який) на момент подання вимоги сукупно є власниками (власником) не менше нiж 10 вiдсоткiв голосуючих акцiй Емiтента; 
- пiдтверджувати достовiрнiсть даних, що мiстяться у звiтах та iнших фiнансових документiв або встановлювати факт їх недостовiрностi;
- iнформувати Наглядову раду та Правлiння про виявленi факти порушення встановленого законодавством порядку ведення бухгалтерської звiтностi та здiйснення фiнансово-господарської дiяльностi;
- надавати Наглядовiй радi не пiзнiше нiж за 45 днiв до дати проведення чергових Загальних зборiв висновок за пiдсумками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за рiк;
- вимагати позачергового скликання Загальних зборiв у разi виникнення загрози суттєвим iнтересам Емiтента або виявлення зловживань, вчинених посадовими особами;
-  дотримуватися встановленого Емiтентом режиму конфiденцiйної таємницi вiдносно документiв, доступ до яких вони мають в силу виконання своїх функцiй;  не розголошувати iнформацiю, що має статус iнсайдерської. 
- здiйснювати iншi дiї, передбаченi Статутом та чинним законодавством
Обов'язки голови ревiзiйної комiсiї (у складi ревiзiйної комiсiї) при здiйсненнi перевiрок: 
- пiдтверджувати достовiрнiсть та повноту даних фiнансової звiтностi за вiдповiдний перiод;
- аналiзувати вiдповiднiсть ведення бухгалтерського облiку нормативно-правовим актам України та мiжнародним стандартам;
- перевiряти дотримання встановлених норматив i правил у фiнансово-господарськiй дiяльностi Емiтента;
- здiйснювати аналiз фiнансового становища Емiтента;
- здiйснювати перевiрку своєчасностi та правильностi платежiв Емiтента;
- здiйснювати перевiрку використання прибутку Емiтента;
- складати та пiдписувати висновок за пiдсумками перевiрок, затверджувати його на її засiданнi;
- здiйснювати iншi дiї, необхiднi для перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента.
	Ревiзiйна комiсiя  обирається Загальними збороми акцiонерiв	
Блях Оксана Петрiвна			Член ревiзiйної комiсiї 	Ревiзiйна комiсiя є органом Емiтента, який здiйснює перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента. 
Повноваження члена ревiзiйної комiсiї (у складi Ревiзiйної комiсiї):
- витребувати у Емiтента документи стосовно фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента;
- вимагати скликання засiдань Наглядової ради  та позачергових Загальних зборiв;
- вносити пропозицiї до порядку денного Загальних зборiв;
- бути присутнiми на Загальних зборах та брати участь в обговореннi питань порядку денного з правом дорадчого голосу;
- право брати участь у засiданнях Наглядової ради та Правлiння у випадках, передбачених цим Статутом та чинним законодавством;
- вимагати вiд працiвникiв Емiтента пояснень з питань, що вiднесенi до компетенцiї Ревiзiйної комiсiї;
- здiйснювати iншi дiї, передбаченi Статутом та чинним законодавством.
Обов'язки члена ревiзiйної комiсiї (у складi ревiзiйної комiсiї):
- проводити перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за результатами фiнансового року;
- проводити спецiальну перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за власною iнiцiативою, за рiшенням Загальних зборiв, Наглядової ради, Правлiння або на вимогу акцiонерiв (акцiонера), якi (який) на момент подання вимоги сукупно є власниками (власником) не менше нiж 10 вiдсоткiв голосуючих акцiй Емiтента; 
- пiдтверджувати достовiрнiсть даних, що мiстяться у звiтах та iнших фiнансових документiв або встановлювати факт їх недостовiрностi;
- iнформувати Наглядову раду та Правлiння про виявленi факти порушення встановленого законодавством порядку ведення бухгалтерської звiтностi та здiйснення фiнансово-господарської дiяльностi;
- надавати Наглядовiй радi не пiзнiше нiж за 45 днiв до дати проведення чергових Загальних зборiв висновок за пiдсумками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за рiк;
- вимагати позачергового скликання Загальних зборiв у разi виникнення загрози суттєвим iнтересам Емiтента або виявлення зловживань, вчинених посадовими особами;
-  дотримуватися встановленого Емiтентом режиму конфiденцiйної таємницi вiдносно документiв, доступ до яких вони мають в силу виконання своїх функцiй;  не розголошувати iнформацiю, що має статус iнсайдерської. 
- здiйснювати iншi дiї, передбаченi Статутом та чинним законодавством
Обов'язки члена ревiзiйної комiсiї (у складi ревiзiйної комiсiї) при здiйсненнi перевiрок: 
- пiдтверджувати достовiрнiсть та повноту даних фiнансової звiтностi за вiдповiдний перiод;
- аналiзувати вiдповiднiсть ведення бухгалтерського облiку нормативно-правовим актам України та мiжнародним стандартам;
- перевiряти дотримання встановлених норматив i правил у фiнансово-господарськiй дiяльностi Емiтента;
- здiйснювати аналiз фiнансового становища Емiтента;
- здiйснювати перевiрку своєчасностi та правильностi платежiв Емiтента;
- здiйснювати перевiрку використання прибутку Емiтента;
- складати та пiдписувати висновок за пiдсумками перевiрок, затверджувати його на її засiданнi;
- здiйснювати iншi дiї, необхiднi для перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента.
	Ревiзiйна комiсiя  обирається Загальними збороми акцiонерiв	
Панкова Валентина Костянтинiвна			Член ревiзiйної комiсiї 	Ревiзiйна комiсiя є органом Емiтента, який здiйснює перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента. 
Повноваження члена ревiзiйної комiсiї (у складi Ревiзiйної комiсiї):
- витребувати у Емiтента документи стосовно фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента;
- вимагати скликання засiдань Наглядової ради  та позачергових Загальних зборiв;
- вносити пропозицiї до порядку денного Загальних зборiв;
- бути присутнiми на Загальних зборах та брати участь в обговореннi питань порядку денного з правом дорадчого голосу;
- право брати участь у засiданнях Наглядової ради та Правлiння у випадках, передбачених цим Статутом та чинним законодавством;
- вимагати вiд працiвникiв Емiтента пояснень з питань, що вiднесенi до компетенцiї Ревiзiйної комiсiї;
- здiйснювати iншi дiї, передбаченi Статутом та чинним законодавством.
Обов'язки члена ревiзiйної комiсiї (у складi ревiзiйної комiсiї):
- проводити перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за результатами фiнансового року;
- проводити спецiальну перевiрку фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за власною iнiцiативою, за рiшенням Загальних зборiв, Наглядової ради, Правлiння або на вимогу акцiонерiв (акцiонера), якi (який) на момент подання вимоги сукупно є власниками (власником) не менше нiж 10 вiдсоткiв голосуючих акцiй Емiтента; 
- пiдтверджувати достовiрнiсть даних, що мiстяться у звiтах та iнших фiнансових документiв або встановлювати факт їх недостовiрностi;
- iнформувати Наглядову раду та Правлiння про виявленi факти порушення встановленого законодавством порядку ведення бухгалтерської звiтностi та здiйснення фiнансово-господарської дiяльностi;
- надавати Наглядовiй радi не пiзнiше нiж за 45 днiв до дати проведення чергових Загальних зборiв висновок за пiдсумками перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента за рiк;
- вимагати позачергового скликання Загальних зборiв у разi виникнення загрози суттєвим iнтересам Емiтента або виявлення зловживань, вчинених посадовими особами;
-  дотримуватися встановленого Емiтентом режиму конфiденцiйної таємницi вiдносно документiв, доступ до яких вони мають в силу виконання своїх функцiй;  не розголошувати iнформацiю, що має статус iнсайдерської. 
- здiйснювати iншi дiї, передбаченi Статутом та чинним законодавством
Обов'язки члена ревiзiйної комiсiї (у складi ревiзiйної комiсiї) при здiйсненнi перевiрок: 
- пiдтверджувати достовiрнiсть та повноту даних фiнансової звiтностi за вiдповiдний перiод;
- аналiзувати вiдповiднiсть ведення бухгалтерського облiку нормативно-правовим актам України та мiжнародним стандартам;
- перевiряти дотримання встановлених норматив i правил у фiнансово-господарськiй дiяльностi Емiтента;
- здiйснювати аналiз фiнансового становища Емiтента;
- здiйснювати перевiрку своєчасностi та правильностi платежiв Емiтента;
- здiйснювати перевiрку використання прибутку Емiтента;
- складати та пiдписувати висновок за пiдсумками перевiрок, затверджувати його на її засiданнi;
- здiйснювати iншi дiї, необхiднi для перевiрки фiнансово-господарської дiяльностi Емiтента.
	Ревiзiйна комiсiя  обирається Загальними збороми акцiонерiв	

Частина 11. Інформація про винагороду членів виконавчого органу та/або ради особи
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Бурнос Iгор Станiславович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Голова правлiння	
Дата вступу на посаду	14.04.2021	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Положення про винагороду не розроблено
Заробiтня плата нараховується та виплачується у розмiрi посадового оклада 
Змiнна частина винагороди на нараховується
	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Винагорода або конпенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Рада	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Вiкторов Сергiй Володимирович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Голова Наглядової ради	
Дата вступу на посаду	14.05.2019	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Наглядова рада працює на безоплатнiй основi	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Винагорода або конпенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Рада	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Поддубна Iрина Владиславiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член Наглядової ради	
Дата вступу на посаду	14.05.2019	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Наглядова рада працює на безоплатнiй основi	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Винагорода або конпенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Рада	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Усачова Марина Юрiївна	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член Наглядової ради	
Дата вступу на посаду	14.05.2019	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Наглядова рада працює на безоплатнiй основi	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Винагорода або конпенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Виродов Володимир Iванович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член правлiння	
Дата вступу на посаду	14.04.2021	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Положення про винагороду не розроблено
Заробiтня плата нараховується та виплачується у розмiрi посадового оклада 
Змiнна частина винагороди на нараховується	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Винагорода або конпенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:
Орган управління	Виконавчий орган	
Ім'я члена виконавчого органу/ради особи	Котенко Олександр Iванович	
РНОКПП		
УНЗР		
Посада	Член правлiння	
Дата вступу на посаду	14.04.2021	
Розмір винагороди у національній або іноземній валюті, яку виплатили (мають виплатити) у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Форми виплати винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір фіксованої частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Розмір змінної частини винагороди, яку виплатили та/або мають виплатити у звітному періоді та/або рішення про виплату якої прийнято у звітному періоді	Виплатили: 
Мають виплатити: 
Прийнято рішення про виплату: 	
Критерії оцінки ефективності, за якими нараховували змінну частину винагороди	Положення про винагороду не розроблено
Заробiтня плата нараховується та виплачується у розмiрi посадового оклада 
Змiнна частина винагороди на нараховується	
Інформація про винагороду або ж компенсації, які мають бути виплачені у разі звільнення	Винагорода або конпенсацiя при звiльненнi не передбачена	
URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено звіт про винагороду	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
Співвідношення середнього розміру винагороди члена виконавчого органу/ради із середнім розміром винагороди працівників особи:

Частина 12. Інформація про політику розкриття інформації особою
Назва внутрішнього документа, який визначає політику щодо розкриття інформації	В Товариствi не приймалася та не затверджувалася полiтика щодо розкриття iнформацiї, яка визначає iнформацiю, що її повинна розкривати особа розкриття iнформацiї, яка визначає iнформацiю, яку повинне розкривати Товариство. Розкриття iнформацiї здiйснюєть	
Найменування органу, який прийняв рішення про затвердження документу, який визначає політику щодо розкриття інформації	В Товариствi не приймалася та не затверджувалася полiтика щодо розкриття iнформацiї, яка визначає iнформацiю, що її повинна розкривати особа розкриття iнформацiї, яка визначає iнформацiю, яку повинне розкривати Товариство. Розкриття iнформацiї здiйснюєть	
Дата та номер рішення про затвердження документу, який визначає політику щодо розкриття інформації	01.01.1990 н/д	
Опис ключових положень внутрішнього документу, який визначає політику щодо розкриття інформації	В Товариствi не приймалася та не затверджувалася полiтика щодо розкриття iнформацiї, яка визначає iнформацiю, що її повинна розкривати особа розкриття iнформацiї, яка визначає iнформацiю, яку повинне розкривати Товариство. Розкриття iнформацiї здiйснюється вiдповiдно до умов чинного законодавства.	

3) інформація щодо наявності у емітента відносин з іноземними державами зони ризику
Інформація щодо наявності в структурі власності емітента фізичних осіб, які мають громадянство іноземної держави зони ризику
Ім'я	Громадянство	Країна та населений пункт місця проживання	Кількість акцій товариства, що прямо чи опосередковано належать особі	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	0	
Опис наявних у особи відносин контролю над емітентом	
вiдсутнi	

Інформація щодо наявності в структурі власності емітента фізичних осіб, постійним місцем проживання яких є іноземні держави зони ризику
Ім'я	Громадянство	Країна та населений пункт місця проживання	Кількість акцій товариства, що прямо чи опосередковано належать особі	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	0	
Опис наявних у особи відносин контролю над емітентом	
вiдсутнi	

Інформація щодо наявності в структурі власності емітента юридичних осіб, місцем реєстрації яких є іноземні держави зони ризику
Повне найменування, мовою оригіналу, англійською мовою та його транслітерація українською мовою	Місцезнаходження українською та англійською мовами	Код/номер з торговельного, банківського чи судового реєстру	Міжнародний ідентифікаційний код юридичної особи (код LEI) (за наявності)	ІD (або код) юридичної особи (засновника, акціонера, учасника)	Кількість акцій товариства, що прямо чи опосередковано належать особі	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	0	
Опис наявних у особи відносин контролю над емітентом	
вiдсутнi	

Перелік засновників, акціонерів, учасників, що відноситься до інформації щодо наявності в структурі власності емітента юридичних осіб, місцем реєстрації яких є іноземні держави зони ризику
ІD (або код) юридичної особи (засновника, акціонера, учасника)	Прізвище, ім'я, по батькові, якщо засновник, акціонер, учасник - фізична особа; найменування, якщо засновник - юридична особа	Місцезнаходження, якщо засновник, акціонер, учасник - юридична особа	Ідентифікаційний код юридичної особи, якщо засновник, акціонер, учасник - юридична особа	Розмір пакету акцій (часток) емітента	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	0	

Інформація щодо наявності в органах управління емітента фізичних осіб, які мають громадянство іноземної держави зони ризику
Ім'я	Громадянство	Місце постійного проживання	Місце тимчасового проживання (за наявності)	Посада	Дата та номер рішення, яким особа була призначена/обрана на посаду із зазначенням уповноваженого органу емітента, яким було прийнято відповідне рішення	Розмір річної винагороди (включаючи фіксовану та змінну частину)	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	0	
Основні функціональні обов'язки	
вiдсутнi	

Інформація щодо наявності у емітента ділових відносин з клієнтами/контрагентами держави зони ризику або клієнтами/контрагентами, які контролюються державою зони ризику для клієнтів/контрагентів - юридичних осіб
Повне найменування, мовою оригіналу, англійською мовою та його транслітерація українською мовою	Місцезнаходження українською та англійською мовами	Ідентифікаційний код або код/номер з торговельного, банківського чи судового реєстру клієнтами/контрагентами	Міжнародний ідентифікаційний код юридичної особи (код LEI) (за наявності)	Опис наявного прямого чи опосередкованого контролю над клієнтами/контрагентами громадянами та/або юридичними особами, місцем реєстрації яких є іноземна держава зони ризику	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi		вiдсутнi	
Опис наявних договірних відносин (предмет правочину, вартість правочину, істотні умови договору)	
вiдсутнi	

Інформація щодо наявності у емітента ділових відносин з клієнтами/контрагентами держави зони ризику або клієнтами/контрагентами, які контролюються державою зони ризику для клієнтів/контрагентів - фізичних осіб
Загальна вартість всіх договорів, сумарно по всім договорам фізичним осіб клієнтів/контрагентів: 0

Інформація щодо розташування дочірніх компаній/підприємств, філій, представництв та/або інших відокремлених структурних підрозділів емітента на території держави зони ризику
Перелік дочірніх компаній, філій, представництв та/або інших відокремлених структурних підрозділів емітента, які розташовані на території держави зони ризику (Найменування)	Перелік дочірніх компаній, філій, представництв та/або інших відокремлених структурних підрозділів емітента, які розташовані на території держави зони ризику (Код)	Місцезнаходження дочірньої компанії, філії, представництва та/або іншого відокремленого структурного підрозділу емітента, розташованого на території держави зони ризику	Ім'я керівника, дочірньої компанії, філії, представництва та/або іншого відокремленого структурного підрозділу емітента, розташованого на території держави зони ризику	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	
URL-адреса сторінки, на якій статут, положення та/або інший внутрішній документ дочірньої компанії, філії, представництва та/або іншого відокремленого структурного підрозділу емітента, розташованого на території держави зони ризику, включаючи посилання на текст відповідного документу, розміщений у відкритому доступі	
вiдсутнi	

Інформація щодо наявності у емітента корпоративних прав в юридичній особі, зареєстрованій в іноземній державі зони ризику
Повне найменування юридичної особи, зареєстрованої в іноземній державі зони ризику, мовою оригіналу, англійською мовою та його транслітерація українською мовою	Місцезнаходження українською та англійською мовами	Код/номер з торговельного, банківського чи судового реєстру юридичної особи	Міжнародний ідентифікаційний код юридичної особи (код LEI) (за наявності)	Розмір статутного капіталу юридичної особи, зареєстрованої в іноземній державі зони ризику	Розмір пакета акцій (часток) в статутному капіталі юридичної особи, зареєстрованої в іноземній державі зони ризику, яка належить емітенту	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	0	0	

Інформація щодо наявності у емітента цінних паперів (крім акцій) юридичної особи, яка зареєстрована в іноземній державі зони ризику
Повне найменування юридичної особи, зареєстрованої в іноземній державі зони ризику, мовою оригіналу, англійською мовою та його транслітерація українською мовою	Місцезнаходження юридичної особи, зареєстрованої в іноземній державі зони ризику, українською та англійською мовами	Код/номер з торговельного, банківського чи судового реєстру юридичної особи, зареєстрованої в іноземній державі зони ризику	Міжнародний ідентифікаційний код юридичної особи (код LEI) (за наявності)	Вид, форма випуску та існування, кількість та номінальна вартість цінних паперів юридичної особи, зареєстрованої в іноземній державі зони ризику, що належить емітенту	Обсяг прав емітента за цінними паперами юридичної особи, зареєстрованої в іноземній державі зони ризику	Дата припинення зв'язків з іноземною державою зони ризику (за наявності)	
вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	вiдсутнi	0	01.01.1900	
Підстава припинення зв'язків з іноземною державою зони ризику (за наявності)	
вiдсутнi	

3. Дивідендна політика
Наявність затвердженого внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	ні	
Назва внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Дивiдендна полiтика не прийнята	
Назва органу, який прийняв рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Дивiдендна полiтика не прийнята	
Дата та номер рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	01.01.1900 н/д	
Опис ключових положень внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Дивiдендна полiтика не прийнята	

4. Дивіденди
Інформація про виплату дивідендів та інших доходів за цінними паперами у звітному році
Інформація про виплату дивідендів	У звітному періоді	
	за простими акціями	за привілейованими акціями	
Сума нарахованих дивідендів, грн.	0	0	
Нараховані дивіденди на одну акцію, грн.	0	0	
Сума виплачених/перерахованих дивідендів, грн.	0	0	
Дата прийняття уповноваженим органом акціонерного товариства рішення про встановлення дати складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів			
Дата складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів			
Спосіб виплати дивідендів			
Дата (дати) перерахування дивідендів через депозитарну систему із зазначенням сум (грн) перерахованих дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Дата (дати) перерахування/ відправлення дивідендів безпосередньо акціонерам із зазначенням сум (грн) перерахованих/відправлених дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Додаткова інформація	У звiтному роцi дивiденди на нараховувалися та не виплачувалися	

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
1	Статут	Всi внутрiшнi документи розмiщенi на власному сайтi Емiтента	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
2	Положення про Наглядову раду	Всi внутрiшнi документи розмiщенi на власному сайтi Емiтента	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
3	Положення про Ревiзiйну комiсiю	Всi внутрiшнi документи розмiщенi на власному сайтi Емiтента	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	
4	Положення про виконавчий орган Товариства Правлiння	Всi внутрiшнi документи розмiщенi на власному сайтi Емiтента	http://prat-epm-10.emitents.net.ua 	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
3. Інша інформація
№ з/п	Вид іншої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про проведення загальних зборів
Повiдомлення про проведення загальних зборiв	19.03.2021	https://smida.gov.ua/db/feed/51934	

КОДИ	
Дата	01.01.2022	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ЕЛЕКТРОПIВДЕНМОНТАЖ-10"	за ЄДРПОУ	00121844	
Територія	Запорізька обл.	за КАТОТТГ	UA23060070010154443	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Електромонтажні роботи	за КВЕД	43.21	
Середня кількість працівників: 118
Адреса, телефон: 69035 м. Запорiжжя, вул.Жаботинського Леонiда, будинок 25, примiщення 13, +38(061)-393-22-10
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку	v	
за міжнародними стандартами фінансової звітності		

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2021 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	0	6	
    первісна вартість	1001	24	30	
    накопичена амортизація	1002	( 24 )	( 24 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	1 444	1 478	
Основні засоби	1010	1 545	1 477	
    первісна вартість	1011	17 759	17 853	
    знос	1012	( 16 214 )	( 16 376 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	0	0	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	2 989	2 961	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	14 239	23 829	
Виробничі запаси	1101	14 132	23 725	
Незавершене виробництво	1102	3	0	
Готова продукція	1103	0	0	
Товари	1104	104	104	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	51 909	50 104	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	1 748	2 820	
    з бюджетом	1135	0	0	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	0	0	
Поточні фінансові інвестиції	1160	39 340	39 340	
Гроші та їх еквіваленти	1165	902	1 662	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	902	1 662	
Витрати майбутніх періодів	1170	9	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	249	249	
Усього за розділом II	1195	108 396	118 004	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	0	0	
Баланс	1300	111 385	120 965	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	4 205	4 205	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	4 615	4 615	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	375	375	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	51 430	51 406	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	60 625	60 601	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	0	0	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	0	0	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	30 209	31 699	
    розрахунками з бюджетом	1620	2 976	0	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	1 740	0	
    розрахунками зі страхування	1625	536	128	
    розрахунками з оплати праці	1630	1 985	1 311	
    одержаними авансами	1635	1 167	9 444	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	0	0	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	13 887	17 782	
Усього за розділом IІІ	1695	50 760	60 364	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	111 385	120 965	

Керівник				Бурнос Iгор Станiславович

Головний бухгалтер			

КОДИ	
Дата		
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ЕЛЕКТРОПIВДЕНМОНТАЖ-10"	за ЄДРПОУ	00121844	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2021 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	0	0	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 0 )	( 0 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	0	0	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	0	0	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 0 )	( 0 )	
Витрати на збут	2150	( 0 )	( 0 )	
Інші операційні витрати	2180	( 0 )	( 0 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	0	0	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	0	0	
Інші доходи	2240	0	0	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 0 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 0 )	( 0 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	0	0	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	0	0	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	0	0	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	0	0	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	0	0	
Витрати на оплату праці	2505	0	0	
Відрахування на соціальні заходи	2510	0	0	
Амортизація	2515	0	0	
Інші операційні витрати	2520	0	0	
Разом	2550	0	0	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	0	0	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	0	0	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,000000	0,000000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,000000	0,000000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	

Керівник				Бурнос Iгор Станiславович

Головний бухгалтер			

КОДИ	
Дата	01.01.2022	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ЕЛЕКТРОПIВДЕНМОНТАЖ-10"	за ЄДРПОУ	00121844	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2021 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	59 759	53 600	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	0	221	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	22 213	0	
Надходження від повернення авансів	3020	0	0	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	0	17	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	0	0	
Надходження від операційної оренди	3040	0	1 093	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	3	532	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 40 038 )	( 22 328 )	
Праці	3105	( 19 938 )	( 14 635 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 2 911 )	( 3 808 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 4 854 )	( 8 834 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 0 )	( 854 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 4 808 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 0 )	( 200 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 1 902 )	( 1 924 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 55 )	( 0 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 11 517 )	( 2 005 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	760	1 929	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 0 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 1 383 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	0	-1 383	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	0	0	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	760	546	
Залишок коштів на початок року	3405	902	356	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	0	0	
Залишок коштів на кінець року	3415	1 662	902	

Керівник				Бурнос Iгор Станiславович

Головний бухгалтер			

КОДИ	
Дата		
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ЕЛЕКТРОПIВДЕНМОНТАЖ-10"	за ЄДРПОУ	00121844	

Звіт про власний капітал
За 2021 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	4 205	4 615	0	375	51 430	0	0	60 625	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	4 205	4 615	0	375	51 430	0	0	60 625	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	-24	0	0	-24	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	-24	0	0	-24	
Залишок на кінець року 	4300	4 205	4 615	0	375	51 406	0	0	60 601	

Керівник				Бурнос Iгор Станiславович

Головний бухгалтер			

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
ПРИМIТКИ ДО РIЧНОЇ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI
за 2021 рiк

I. Нематерiальнi активи
Залишок на Переоцiнка Нарахо- Втрати Iншi змiни за Залишок на
початок року (дооцiнка +, Вибуло за рiк вано вiд змен- рiк кiнець року
Групи Код Надiйшло уцiнка -) амортиза- шення
нематерiальних ряд- первiсна накопи- за рiк первiсної накопи- первiсна накопи- цiї за рiк корисностi первiсної накопи- первiсна накопиактивiв ка (пере- чена (переоцi- ченої (переоцi- чена за рiк (перео- ченої (перео- чена
оцiнена) аморти- неної) аморти- нена) аморти- цiненої) аморти- цiнена) амортивартiсть зацiя вартостї зацiї вартiсть зацiя вартостi зацiї вартiсть зацiя
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15
Права користування 010 - - - - - - - - - - - - -
природними ресурсами
Права користування 020 - - - - - - - - - - - - -
майном
Права на комерцiйнi 030 - - - - - - - - - - - - -
позначення
Права на об'єкти 040 - - - - - - - - - - - - -
промислової власностi
Авторське право та 050 - - - - - - - - - - - - -
сумiжнi з ним права
060 - - - - - - - - - - - - -
Iншi нематерiальнi активи 070 24 24 6 - - - - - - - - 30 24
Разом 080 24 24 6 - - - - - - - - 30 24
Гудвiл 090 - - - - - - - - - - - - -
З рядка 080 графа 14 вартiсть нематерiальних активiв, щодо яких iснує обмеження права власностi (081) -
вартiсть оформлених у заставу нематерiальних активiв (082) -
вартiсть створених пiдприємством нематерiальних активiв (083) -
З рядка 080 графа 5 вартiсть нематерiальних активiв, отриманих за рахунок цiльових асигнувань (084) -
З рядка 080 графа 15 накопичена амортизацiя нематерiальних активiв, щодо яких iснує обмеження права власностi (085) -
1 Кодифiкатор адмiнiстративно-територiальних одиниць та територiй територiальних громад
II. Основнi засоби
Залишок на Надiй- Переоцiнка Вибуло за рiк Нарахо- Втрати Iншi змiни Залишок на у тому числi
Групи Код початок року шло (дооцiнка +, вано вiд за рiк кiнець року одержанi за фiнан- переданi в операосновних ряд- за рiк уцiнка -) амор- змен- совою орендою тивну оренду
засобiв ка первiсна первiс- первiсна тизацiї шення первiс- первiсна первiсна знос первiсна знос
(пере- знос ної (пе- зносу (пере- знос за рiк корис- ної (пе- зносу (пере- знос (перео- (переооцiнена) реоцi- оцiнена) ностi реоцi- оцiнена) цiнена) цiнена)
вартiсть неної) вартiсть неної) вартiсть вартiсть вартiсть
вартостi вартостi
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19
Земельнi дiлянки 100 - - - - - - - - - - - - - - - - -
Iнвестицiйна 105 - - - - - - - - - - - - - - - - -
нерухомiсть
Капiтальнi витрати на 110 - - - - - - - - - - - - - - - - -
полiпшення земель
Будинки, споруди та 120 4446 3346 - - - - - 117 - - - 4446 3463 - - - -
передавальнi пристрої
Машини та обладнання 130 11372 11134 - - - - - 29 - - - 11372 11163 - - - -
Транспортнi засоби 140 519 519 - - - - - - - - - 519 519 - - - -
Iнструменти, прилади, 150 868 865 - - - - - 3 - - - 868 868 - - - -
iнвентар (меблi)
Тварини 160 - - - - - - - - - - - - - - - - -
Багаторiчнi насадження 170 - - - - - - - - - - - - - - - - -
Iншi основнi засоби 180 125 125 - - - - - - - - - 125 125 - - - -
Бiблiотечнi фонди 190 29 29 - - - - - - - - - 29 29 - - - -
Малоцiннi необоротнi 200 400 196 94 - - - - 13 - - - 494 209 - - - -
матерiальнi активи
Тимчасовi (нетитульнi) 210 - - - - - - - - - - - - - - - - -
споруди
Природнi ресурси 220 - - - - - - - - - - - - - - - - -
Iнвентарна тара 230 - - - - - - - - - - - - - - - - -
Предмети прокату 240 - - - - - - - - - - - - - - - - -
Iншi необоротнi 250 - - - - - - - - - - - - - - - - -
матерiальнi активи
Разом 260 17759 16214 94 - - - - 162 - - - 17853 16376 - - - -
З рядка 260 графа 14 вартiсть основних засобiв, щодо яких iснують передбаченi чинним законодавством обмеження права власностi (261) -
вартiсть оформлених у заставу основних засобiв (262) -
залишкова вартiсть основних засобiв, що тимчасово не використовуються (консервацiя, реконструкцiя тощо) (263) -
первiсна (переоцiнена ) вартiсть повнiстю амортизованих основних засобiв (264) -
основнi засоби орендованих єдиних (цiлiсних) майнових комплексiв (2641) -
З рядка 260 графа 8 вартiсть основних засобiв, призначених для продажу (265) -
залишкова вартiсть основних засобiв, утрачених унаслiдок надзвичайних подiй (2651) -
З рядка 260 графа 5 вартiсть основних засобiв, придбаних за рахунок цiльового фiнансування (266) -
Вартiсть основних засобiв, що взятi в операцiйну оренду (267) -
З рядка 260 графа 15 знос основних засобiв, щодо яких iснують обмеження права власностi (268) -
З рядка 105 графа 14 вартiсть iнвестицiйної нерухомостi, оцiненої за справедливою вартiстю (269) -
III. Капiтальнi iнвестицiї
Найменування показника Код За рiк На кiнець
рядка року
1 2 3 4
Капiтальне будiвництво 280 - 605
Придбання (виготовлення) основних засобiв 290 - 758
Придбання (виготовлення) iнших 300 34 108
необоротних матерiальних активiв
Придбання (створення) нематерiальних активiв 310 - 6
Придбання (вирощуваня) довгострокових бiологiчних активiв 320 - -
Iншi 330 - 1
Разом 340 34 1478
З рядка 340 графа 3 капiтальнi iнвестицiї в iнвестицiйну нерухомiсть (341) -
фiнансовi витрати, включенi до капiтальних iнвестицiй (342) -
IV. Фiнансовi iнвестицiї
Найменування показника Код За рiк На кiнець року
рядка довгостроковi поточнi
1 2 3 4 5
А. Фiнансовi iнвестицiї за методом
участi в капiталi в:
асоцiйованi пiдприємства 350 - - -
дочiрнi пiдприємства 360 - - -
спiльну дiяльнiсть 370 - - -
Б. Iншi фiнансовi iнвестицiї в:
частки i паї у статутному капiталi 380 - - -
iнших пiдприємств
акцiї 390 - - 39340
облiгацiї 400 - - -
iншi 410 - - -
Разом (розд.А + розд.Б) 420 - - 39340
З рядка 1035 гр. 4 Балансу (Звiту про фiнансовий стан) Iншi довгостроковi фiнансовi iнвестицiї вiдображенi:
за собiвартiстю (421) -
за справедливою вартiстю (422) -
за амортизованою собiвартiстю (423) -
З рядка 1160 гр. 4 Балансу (Звiту про фiнансовий стан) Поточнi фiнансовi iнвестицiї вiдображенi:
за собiвартiстю (424) 39340
за справедливою вартiстю (425) -
за амортизованою собiвартiстю (426) -
V. Доходи i витрати
Найменування показника Код Доходи Витрати
рядка
1 2 3 4
А. Iншi операцiйнi доходи i витрати
Операцiйна оренда активiв 440 428 362
Операцiйна курсова рiзниця 450 - -
Реалiзацiя iнших оборотних активiв 460 - -
Штрафи, пенi, неустойки 470 - -
Утримання об'єктiв житлово-комунального 480 - -
i соцiально-культурного призначення
Iншi операцiйнi доходи i витрати 490 - -
у тому числi: вiдрахування до резерву сумнiвних боргiв 491 X -
непродуктивнi витрати i втрати 492 X -
Б. Доходи i витрати вiд участi в
капiталi за iнвестицiями в:
асоцiйованi пiдприємства 500 - -
дочiрнi пiдприємства 510 - -
спiльну дiяльнiсть 520 - -
В. Iншi фiнансовi доходи i витрати
Дивiденди 530 3 x
Проценти 540 x -
Фiнансова оренда активiв 550 - -
Iншi фiнансовi доходи i витрати 560 - -
Г. Iншi доходи i витрати
Реалiзацiя фiнансових iнвестицiй 570 - -
Доходи вiд об'єднання пiдприємств 580 - -
Результат оцiнки корисностi 590 - -
Неоперацiйна курсова рiзниця 600 - -
Безоплатно одержанi активи 610 - x
Списання необоротних активiв 620 x -
Iншi доходи i витрати 630 - -
Товарообмiннi (бартернi) операцiї з продукцiєю (товарами, роботами, послугами) (631) -
Частка доходу вiд реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг ) за товарообмiнними
(бартерними) контрактами з пов'язаними сторонами (632) - %
З рядкiв 540-560 графа 4 фiнансовi витрати, уключенi до собiвартостi активiв (633) -
VI. Грошовi кошти
Найменування показника Код На кiнець року
рядка
1 2 3
Готiвка 640 -
Поточний рахунок у банку 650 1662
Iншi рахунки в банку (акредитиви, чековi книжки) 660 -
Грошовi кошти в дорозi 670 -
Еквiваленти грошових коштiв 680 -
Разом 690 1662
З рядка 1090 гр. 4 Балансу (Звiту про фiнансовий стан) Грошовi кошти, використання яких обмежено (691) -
VII. Забезпечення i резерви
Збiльшення за звiт. рiк Використано Сторновано Сума очiкуваВиди забезпечень Код Залишок у звiтному невикорис- ного вiдшкоду- Залишок
i резервiв рядка на початок нараховано додатковi роцi тану суму у вання витрат на кiнець
року (створено) вiдрахуван- звiтному iншою стороною, року
ня роцi що врахована
при оцiнцi забезпечення
1 2 3 4 5 6 7 8 9
Забезпечення на виплату вiдпусток працiвникам 710 - - - - - - -
Забезпечення наступних витрат на додаткове 720 - - - - - - -
пенсiйне забезпечення
Забезпечення наступних витрат на виконання 730 - - - - - - -
гарантiйних зобов'язань
Забезпечення наступних витрат на реструктуризацiю 740 - - - - - - -
Забезпечення наступних витрат на виконання 750 - - - - - - -
зобов'язань щодо обтяжливих контрактiв
760 - - - - - - -
770 - - - - - - -
Резерв сумнiвних боргiв 775 - - - - - - -
Разом 780 - - - - - - -
VIII.Запаси
Код Балансова вар- Переоцiнка за рiк
Найменування показника рядка тiсть на кiнець збiльшення чистої
року вартостi реалiзацiї * уцiнка
1 2 3 4 5
Сировина i матерiали 800 21249 5010 -
Купiвельнi напiвфабрикати та комплектуючi 810 2191 - -
вироби
Паливо 820 33 - -
Тара i тарнi матерiали 830 31 - -
Будiвельнi матерiали 840 - - -
Запаснi частини 850 221 - -
Матерiали сiльськогосподарського 860 - - -
призначення
Поточнi бiологiчнi активи 870 - - -
Малоцiннi та швидкозношуванi предмети 880 - - -
Незавершене виробництво 890 - - -
Готова продукцiя 900 - - -
Товари 910 104 - -
Разом 920 23829 5010 -
З рядка 920 графа 3 Балансова вартiсть запасiв:
вiдображених за чистою вартiстю реалiзацiї (921) -
переданих у переробку (922) -
оформлених в заставу (923) -
переданих на комiсiю (924) -
Активи на вiдповiдальному зберiганнi (позабалансовий рахунок 02) (925) -
З рядка 1200 графа 4 Балансу (Звiту про фiнансовий стан) запаси, призначенi для продажу (926) -
* визначається за п. 28 Нацiонального положення (стандарту) бухгалтерського облiку 9 "Запаси".
IX. Дебiторська заборгованiсть
Код Всього на у т.ч. за строками непогашення
Найменування показника рядка кiнець року
до 12 мiсяцiв вiд 12 до вiд 18 до
18 мiсяцiв 36 мiсяцiв
1 2 3 4 5 6
Дебiторська заборгованiсть за 940 50104 50101 - -
товари, роботи, послуги
Iнша поточна дебiторська 950 - - - -
заборгованiсть
Списано у звiтному роцi безнадiйної дебiторської заборгованостi (951) -
Iз рядкiв 940 i 950 графа 3 заборгованiсть з пов'язаними сторонами (952) -
X. Нестачi i втрати вiд псування цiнностей
Найменування показника Код Сума
рядка
1 2 3
Виявлено (списано) за рiк нестач i втрат 960 -
Визнано заборгованiстю винних осiб у звiтному роцi 970 -
Сума нестач i втрат, остаточне рiшення щодо винуватцiв , за 980 -
якими на кiнець року не прийнято (позабалансовий рахунок 072)
XI. Будiвельнi контракти
Найменування показника Код
рядка Сума
1 2 3
Дохiд за будiвельними контрактами за звiтний рiк 1110 -
Заборгованiсть на кiнець звiтного року:
валова замовникiв 1120 -
валова замовникам 1130 -
з авансiв отриманих 1140 -
Сума затриманих коштiв на кiнець року 1150 -
Вартiсть виконаних субпiдрядниками робiт за незавершеними будiвельними контрактами 1160 -
XII. Податок на прибуток
Найменування показника Код
рядка Сума
1 2 3
Поточний податок на прибуток 1210 -
Вiдстроченi податковi активи: на початок звiтного року 1220 -
на кiнець звiтного року 1225 -
Вiдстроченi податковi зобов'язання: на початок звiтного року 1230 -
на кiнець звiтного року 1235 -
Включено до Звiту про фiнансовi результати - усього 1240 -
у тому числi:
поточний податок на прибуток 1241 -
зменшення (збiльшення) вiдстрочених податкових активiв 1242 -
збiльшення (зменшення) вiдстрочених податкових зобов'язань 1243 -
Вiдображено у складi власного капiталу - усього 1250 -
у тому числi:
поточний податок на прибуток 1251 -
зменшення (збiльшення) вiдстрочених податкових активiв 1252 -
збiльшення (зменшення) вiдстрочених податкових зобов'язань 1253 -
XIII. Використання амортизацiйних вiдрахувань
Найменування показника Код
рядка Сума
1 2 3
Нараховано за звiтний рiк 1300 162
Використано за рiк - усього 1310 -
в тому числi на:
будiвництво об'єктiв 1311 -
придбання (виготовлення) та полiпшення основних засобiв 1312 -
з них машини та обладнання 1313 -
придбання (створення) нематерiальних активiв 1314 -
погашення отриманих на капiтальнi iнвестицiї позик 1315 -
1316 -
1317 -
XIV. Бiологiчнi активи
Облiковуються за первiсною вартiстю Облiковуються за справедливою вартiстю
залишок на початок вибуло за рiк нарахо- втрати вигоди залишок на кiнець залишок
Групи Код року надiйшло вано вiд змен- вiд року на надiйшло змiни вибуло залишок
бiологiчних ряд- первiсна накопи- за рiк первiсна накопи- аморти- шення вiднов- первiсна накопи- початок за рiк вартостi за рiк на кiнець
активiв ка вартiсть чена вартiсть чена зацiї корис- лення вартiсть чена року за рiк року
амор- амор- за рiк ностi корис- амортизацiя тизацiя ностi тизацiя
1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17
Довгостроковi бiологiчнi
активи - усього
в тому числi: 1410 - - - - - - - - - - - - - - -
робоча худоба 1411 - - - - - - - - - - - - - - -
продуктивна худоба 1412 - - - - - - - - - - - - - - -
багаторiчнi насадження 1413 - - - - - - - - - - - - - - -
1414 - - - - - - - - - - - - - - -
iншi довгостроковi
бiологiчнi активи 1415 - - - - - - - - - - - - - - -
Поточнi бiологiчнi
активи - усього
в тому числi: 1420 - х - - х х - - - х - - - - -
тварини на вирощуваннi
та вiдгодiвлi 1421 - х - - х х - - - х - - - - -
бiологiчнi активи в станi
бiологiчних перетворень
(крiм тварин на
вирощуваннi та вiдгодiвлi) 1422 - х - - х х - - - х - - - - -
1423 - х - - х х - - - х - - - - -
iншi поточнi бiологiчнi
активи 1424 - х - - х х - - - х - - - - -
Разом 1430 - - - - - - - - - - - - - - -
З рядка 1430 графа 5 i графа 14 вартiсть бiологiчних активiв, придбаних за рахунок цiльового фiнансування (1431) -
З рядка 1430 графа 6 i графа 16 залишкова вартiсть довгострокових бiологiчних активiв, первiсна вартiсть (1432) -
поточних бiологiчних активiв i справедлива вартiсть бiологiчних активiв,
утрачених унаслiдок надзвичайних подiй
З рядка 1430 графа 11 i графа 17 балансова вартiсть бiологiчних активiв, щодо яких iснують передбаченi (1433) -
законодавством обмеження права власностi
ХV. Фiнансовi результати вiд первiсного визнання та реалiзацiї сiльськогосподарської продукцiї та додаткових бiологiчних активiв
Вартiсть Витрати, по- Результат вiд Фiнансовий результат
Найменування показника Код первiсного в'язанi з первiсного визнання (прибуток +, збиток -) вiд